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Стр. 3

БСП с десет мерки срещу бедността
Предлагат се конкретни стъпки за подоходно облагане, по-

мощ за родители и ученици. Има разчет колко души ще се възполз-
ват и какви пари ще са необходими.

ъбитието във Вашингтон беше
случайно, но закономерно. Можеше
да се случи във всеки един ден пре-
ди или след инаугурацията на след-
ващия американски президент. Щеше
да се случи и ако избраният прези-
дент на САЩ се казваше Доналд
Тръмп, а не Джо Байдън. Атмосфе-
рата за това беше подгрявана цяло
лято.

Не беше нито опит за преврат
на “гротескни фашисти”, нито ме-
теж на “криминални бунтовници”.
Думата “фашизъм” достигна опасни
нива на девалвация.

Нито протестиращите, нито по-
лицията очакваха да направят това,
което направиха. Но то се случи.
Това са неизбежностите на истори-
ческия процес. А нашето проклятие
е да го изживеем.

Двукратният носител на “Пу-
лицър”, американката Барбара
Тъкман, е автор на една от най-изве-
стните фрази в историческата лите-
ратура: “Никой не искаше война,
войната беше неизбежна”. Америка
изглежда навлиза в нова фаза на
гражданското противопоставяне,
което всъщност докара Тръмп на
власт.

Да, един от виновниците за он-
зиденшните събития, човекът, който
подкокороса десетки хиляди да
тръгнат на поход към Вашингтон, е
симптом, а не причина за случващо-
то се. Както и изборът на Байдън,
именно, конкретно на Байдън, е
симптом на същото явление. Залезът
на нашия хегемон.
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Стр. 16

Георги ГЕОРГИЕВ

Привърженици на дей-
стващия президент на САЩ
Доналд Тръмп нахлуха в
Конгреса на 6 януари, ко-
гато там течеше традицион-
ното заседание на двете кама-
ри за официалното утвържда-
ване на победата на новоиз-

брания президент. Тръмпи-
стите бяха окуражени как-
то от изявленията на досе-
гашния държавен глава, така
и от опитите на съпартий-
ците му в Капитолия да ос-
порят победата на Джоузеф
Байдън. Заради нахлулата

тълпа законодателите бяха
евакуирани, а самото засе-
дание бе прекъснато на два
пъти. При сблъсъците бяха
убити четирима души, де-
сетки бяха ранени. Светът
изпадна в шок от случва-
щото се във Вашингтон.

В крайна сметка Кон-
гресът потвърди победата
на Байдън, а Тръмп обяви,
че на 20 януари ще предаде
властта без проблеми.
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Задава се
поскъпване
на автобусните
билети

„Рейнско злато” -
адаптация за
младата публика,
в Софийската опера

Дует „Expose” за
посланието на хита
„Не се предавам”

Експерти
са срещу вот
по пощата
у нас

Стр. 4

Андреев

и Кузманов

бият в Анталия

Отвън Конгресът на САЩ изглеждаше безпомощен пред обсадилите го протестиращи

СНИМКИ БГНЕС

Така изглеждаха тръмпистките
“поборници” за демокрация и честни избори

„Майдан” във
Вашингтон
Тълпа нахлу в Конгреса на САЩ,
за последно недоволни са прониквали
в Капитолия през 1814 година
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Глобиха кмета на Калофер
за Богоявленското хоро
Даряването на плазма за лечение на КОВИД-19 продължава да е по различни правила

1941 г. - 2019 г.

ТЪЖЕН ПОМЕН

На 9 януари 2021 г. се навършва
ЕДНА ГОДИНА

откакто ни напусна

От семейството и
Клуб „Единство“ при РС на БСП „Оборище“

ПОКЛОН ПРЕД СВЕТЛАТА МУ ПАМЕТ!

ПЕТЪР ЗАРЧЕВ

Ще го запомним с безкористната му
отдаденост на социалистическата идея,

с високото му чувство за дълг и отговорност.
Той заслужи признанието и уважението

на приятелите и другарите, обичта на своето
семейство. Остави светла диря

в житейския си път за добруването на хората.

1000 лв. глоба ще от-
несе кметът на Калофер
Румен Стоянов за провеж-
дането на мъжкото хоро
във водите на река Тунд-
жа на Йордановден. Той
си призна, че ритуалът е
бил организиран от него,
дори сам се включил.
“Всичко беше организира-
но от мен. Няма смисъл
да търсят администрация,
всичко е под мое ръковод-
ство”, настоя той и се
похвали, че мнозина му се
обадили и пожелали да
платят глобата. Хорото на
6 януари бе проведено
въпреки забраните за
събиране на хора и изиск-
ванията за спазване на
дистанция. В него участ-
ваха 68 души, които уж
предварително са си на-
правили антигенни тесто-
ве. Стотици се събраха на
брега, за да наблюдават.
Много бързо забравихме
препълнените болници,
вметна областният упра-
вител на Пловдив Дани
Каназирева, докато обявя-
ваше глобата. Това обаче
не й попречи да се включи
в ритуала в Пловдив, къде-
то, макар и с маски, има-
ше шествие до реката, а
30 ентуасиасти се хвърли-
ха за кръста. Няма инфор-
мация там да има санкции.

Кметът на Перник
Станислав Владимиров е
разговарял с представите-
ли на Националния опера-
тивен щаб във връзка с
традиционното провежда-
не на Сурва в Пернишко.

СНИМКА МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА

Макар пресконференцията да бе посветена на КОВИД-19, премиерът нахълта
и я прекъсна, говори по съвсем друга тема и отне думата на здравните експерти

Юристи предлагат трима съдии
да разследват Иван Гешев

Антикорупционният фонд
(АКФ) предлага трима съдии, а не
един специален прокурор, да могат
да разследват главния прокурор. От
организацията критикуват скорост-
но приетите на първо четене
допълнения в НПК, с които се рег-
ламентира създаването на фигура
на държавен обвинител, който да
може да контролира Иван Гешев.
Според юристите основните про-
блеми на законопроекта са, че не
дава нужните гаранции, че новият
спецпрокурор ще бъде независим,
а цялата дейност по разследването
и обвинението ще бъде съсредото-
чена в ръцете на един човек.

АКФ смята, че по-правилно е

контролът да се извършва от колек-
тивен орган със специфична ком-
петентност от избрани на случаен
принцип за всеки отделен случай
съдии, а самото разследване да се
провежда от МВР или други орга-
ни на изпълнителната власт. Пред-
лага се да се въведат възможности
за външен процедурен контрол,
осъществяван от съда, върху начи-
на, по който се осъществява нака-
зателното преследване - решенията
на прокурора да обвинява, респек-
тивно да не обвинява.

Наказателното преследване у
нас може да се оприличи на мисте-
риозна кутия, в която след вкарва-
нето на някаква информация по

конкретен казус никой никога не
може да знае какво точно и дали
въобще някога ще излезе от кутия-
та и ще види бял свят, коментира
адв. Андрей Янкулов, старши пра-
вен експерт към организацията и
бивш дългогодишен прокурор в
Софийската районна и градска про-
куратура. По думите му истински-
ят проблем е в нежеланието на
политическото статукво за преос-
мисляне на концепцията за моно-
пол върху обвинителната функция.
Чрез него лесно се контролира
възможността наказателната репре-
сия да се стовари с цялата си те-
жест върху едни, а да бъде спесте-
но на други, подчертава юристът.

Планински спасители скептични,
че кугърите стават за линейки

Няма ясна визия дали
вертолетите “Кугър” са
удачни за преоборудване-
то им в линейки и колко
точно ще струва това. Така
Красимир Стоянов, алпи-
нист, инструктор по пла-
нинско спасяване и бивш
директор на Планинската
спасителна служба, комен-
тира в радиоинтервю иде-
ята на кабинета за преобо-
рудване на машината.
Според него това е поред-
ният опит да се потуши

общественото напреже-
ние след трагичния инци-
дент в планината преди
дни, при който загина чо-
век. Както ДУМА вече
писа, спасителите изгуби-
ха часове в опит да по-
могнат на други бедства-
щи хора. Акциите щяха да
отнемат по-малко, ако
имаше хеликоптери.

Стоянов смята, че про-
блемът е, че у нас няма
ясна визия как да се изгра-
ди въздушна система за

медицинска помощ. Ние
не знаем колко живот
имат хеликоптерите и
колко ще струва преобо-
рудването, поясни специ-
алистът. Намерението за
закупуване на медицински
хеликоптер е правилно и
то трябва да се осъществи
по най-бързия начин, ко-
ментира експертът Заха-
ри Алексиев. Според Сто-
янов обаче само една ма-
шина няма как да създаде
цялата система за въздуш-

на медицинска помощ.
Алексиев отбеляза, че

първата част на въпроса е
медицинската страна на
тази система, но вторият
елемент е авиационната
част, която не е маловаж-
на, относно персонала,
който ще обслужва тази
въздушна помощ. Алекси-
ев поясни, че европейско-
то законодателство пре-
поръчва системата да се
извършва от търговски
въздушни оператори.

Големият традиционен
празник, който се провеж-
да в края на януари, няма
да състои, потвърдиха ре-
шението му властите.
Главният държавен здра-
вен инспектор доц. Ангел
Кунчев похвали отговор-
ното поведение на Влади-
миров по време на седмич-
ния брифинг на национал-
ния щаб. Той поясни, че за
обичая по селата ще се
дадат предписания и ще
бъдат предприети проти-
воепидемични мерки - на-
пример обиколки на куке-
рите няма да бъдат позво-
лени, а ритуалите ще се
извършват на разстояние

и далеч от центъра на гра-
да. Задължително ще бъде
и носенето на предпазни
маски от минувачите.

От щаба отчетоха
спад на новите случаи и
33% заетост на болнич-
ните легла за пациенти с

КОВИД-19.
Очаква се на 11 януа-

ри към страните от ЕС, в
това число и България, да
тръгнат първите дози на
ваксината на “Модерна”.
Първата пратка за страна-
та ще е с около 2 хил. дози,

като се очакват общо 500
хил., които ще стигнат за
ваксинирането на четвърт
милион души.

Прокуратурата се са-
мосезира за черния пазар
на кръвна плазма. Дарява-
нето й за лечение на КО-

ВИД-19 у нас обаче
продължава да тече при
различни регламенти. Ня-
кои лаборатории допускат
донори, които нямат ПСР
тест като доказателство за
прекараната болест. В дру-
ги структури е задължите-
лен резултат от ПСР или
антигенен тест, а на трети
места антигенният все още
не важи. В отговор на пар-
ламентарен въпрос здрав-
ният министър Костадин
Ангелов обяснява, че на-
личието на антитела не е
“достатъчен критерий за
допускане до даряване”,
защото те се появяват рано
в хода на заболяването,
тоест донорът може още
да е болен. Сигурността за
специфичността на тези
антитела е положителен
резултат от ПСР тест,
допълва той и сред усло-
вията за донорство на плаз-
ма посочва наличие на
тест. В същото време Ан-
гелов добавя, че “по пре-
ценка на лекаря, отговорен
за даряването” се допускат
и кандидати, представили
епикриза заедно с напра-
вените изследвания.
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“ ЦИТАТ НА ДЕНЯ
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Бойко Борисов най-сетне
прозря реалността

Само легитимен парламент
може да излъчи добре работе-
що правителство и да започне
демонтажа на порочния управ-
ленски модел. Изключително
важно е в резултат на тези кон-
султации да се предвидят мер-
ки, които да гарантират висо-
ко доверие в изборния процес
и в здравните мерки, за да
имаме нормална избирателна
активност, в резултат на която
да бъде избран легитимен пар-
ламент. Това заяви прези-
дентът Румен Радев, който за-
едно с вицепрезидента Илияна
Йотова обсъди с Обществения
съвет към Централната изби-
рателна комисия предстоящия
парламентарен вот. Всички се
обединиха около тезата, че
липсата на мерки и планове за

48 млн. лева достигнаха
загубите за градския транс-
порт в София заради епидеми-
ята. Приходите в общинската
хазна за 2020 г. са с 16 млн.
по-малко в сравнение с 2019 г.
Данните изнесе столичният
кмет Йорданка Фандъкова, ко-
ято до дни трябва да предста-
ви проектобюджета за тази
година. Това ще стане с около
месец закъснение от обичай-
ния срок.

Фандъкова коментира и ак-
туалната тези дни тема за
закъснялото въвеждане на т.
нар. тикет система, която
трябва да осъвремени таксува-
нето в градския транспорт.
Според кмета всички 12 000
устройства за валидиране и

РУМЕН РАДЕВ:

Само легитимен парламент може
да демонтира порочния  модел
Бойко Борисов най-сетне се появи пред медиите, но избяга от въпроси

действие представлява проблем
и повдига въпроси за протича-
нето както на предизборната
кампания, така и на самия вот.
ЦИК трябва своевременно да
започне работа, ако вече не е,
по подготовката на изборите и
да обяви предвидените мерки
достатъчно рано, за да може
обществото да бъде информи-
рано и спокойно, че органът,
призван да организира избори-
те, работи и взема решения в
интерес на гражданите, под-
чертаха те.

Радев призова да се иденти-
фицират своевременно въз-
можностите за предварителна
проверка на машините за гла-
суване, за да се предотвратят
всякакви възможности за ма-

нипулиране на изборния резул-
тат. Според него това ще по-
виши и доверието на гражда-
ните в машинния вот. Шефът
на Обществения съвет Росица
Матева отхвърли опасенията,
че машините може да доприне-
сат за разпространение на за-
разата, като посочи, че дезин-
фекцията със 75-процентов
етилов спирт е достатъчна за
обезопасяването им. Тя под-
черта, че решението на парла-
мента, с което отчитането на
гласовете от устройствата ще
става с броене на разписки, а
не с разпечатаните от тях про-
токоли, на практика обезсмис-
ля машинния вот.

Вицепрезидентът Илияна
Йотова повдигна въпроса за
възможността за гласуване с

пълномощници, която се прак-
тикува във Франция.  Тя обсъ-
ди с участниците и необходи-
мостта от увеличаване на из-
бирателните секции, за да се
избегне струпването на хора,
възможността за предвиждане
на зелени коридори за уязвими
групи и ефективността на евен-
туално онлайн обучение на
членовете на СИК.

За повече прозрачност на
изборния процес членовете на
Съвета предложиха преброя-
ването на бюлетините и
попълването на протоколите
да бъде заснемано или излъчва-
но онлайн. Предложен бе ва-
риант гражданите под каран-
тина или в изолация да гласу-
ват с подвижни избирателни

кутии. Според тях той може
се въведе с решение на ЦИК,
евентуално с козметични зако-
нодателни промени. От “Дон-
дуков” 2 обобщиха, че има
обща позиция, че в оставащо-
то кратко време до изборите е
неуместно да се въвежда гла-
суване по пощата. На срещата
обаче бе предложено подобен
вот да се проведе пилотно за
българите в чужбина.

Малко по-рано Бойко Бо-
рисов вбесен нахълта на бри-
финга на Националния опера-
тивен щаб. Макар да избягва
публични появи, той използва
прякото излъчване, за да ата-
кува президента. Премиерът
обаче отказа да отговаря на
въпроси. Той повтори тезата

си, че някой диктувал на пре-
зидента да се отметне от 28
март като дата за вота. Бори-
сов се вбеси от обвинението
на Радев, че е ортак с Делян
Пеевски, и заяви, че прези-
дентът бил такъв с Васил Бож-
ков, когото нарече Черепа.
ДПС били подкрепили Радев за
първия му мандат, сега не по-
магали за кворума в НС, който
се дължал само на “Обединени
патриоти”. “Няма медицински
специалист, който да излезе и
да каже на какво ниво ще е пан-
демията на 28 март. Март
може да има бури, виелици.
Май месец, дето се вика, може
и на открито секции да се на-
правят. Но ние се подготвяме
за тогава”, продължи в поло-

винчасовата си тирада преми-
ерът.

Ден след като се срещна с
кметове на малки населени ме-
ста, президентът разговаря и с
представители от Национално-
то сдружение на общините.
Гербаджийските кметове като
председателя на НСОРБ Дани-
ел Панов влязоха в тона на уп-
равляващите и самоуверено за-
явиха, че са готови за вот на
28 март. Други кметове обаче
изразиха притесненията си, че
въпреки опита си ще бъдат за-
труднени да осигурят проти-
воепидемичните мерки, особе-
но при липсващия здравен про-
токол. НСОРБ предпочита
удължен изборен ден вместо
гласуване в два дни.

Председателят на БСП Корнелия Нинова
припомни 10 стъпки, които партията предлага
за решаване на икономическите и социални
последици от ковидкризата. Тя посочва и кон-
кретните стъпки, с които това да стане. По-
водът е докладът на ООН за увеличаването на
бедността в световен мащаб. “Близо 2 млн.
българи битуват под прага на бедност. Живеем
в две паралелни Българии - едната, която се
представя от управляващите и в която всички
преуспяват, и другата - реалната. Във втората
по време на управлението на ГЕРБ делът на
бедните българи се е увеличил, а страната ни
не изпълни поставената национална цел броят
им да се намали с 260 000 до края на 2020
година”, подчерта Нинова.

Преодоляване на бедността през промени в
данъчните закони и въвеждане на семейно по-
доходно облагане предлага БСП. За работещи-
те родители необлагаемият минимум да е 500
лв. месечно за всяко дете, навършило 18 годи-
ни. Според Нинова това ще са 290 млн. лева за
755 946 семейства. БСП предлага след

СНИМКА МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА

Общественият съвет към ЦИК препоръча мобилни секции за карантинирани,
защото България не е готова за гласуване по пощата

Ниновa посочи 10 стъпки за борба с бедността
навършване на 18 години данъчната преферен-
ция да се прехвърля от родителите към младе-
жите, като навършилите пълнолетие няма да
плащат налог върху доходите от труд до
навършване на 26 години. Това ще струва 175
млн. лева за 289 697 млади хора.

Социалистите настояват за преизчисляване
на всички пенсии, което ще струва на хазната
800 млн. лв. Те предлагат безплатни помагала
за всички ученици, което изисква 50 млн. лв.,
но ще обхване 581 300 деца. От БСП са кате-
горични, че лекарствата за децата до 14-годиш-
на възраст трябва да са безплатни. Без пари
трябва да са и детските градини.

В мерките на левицата е записано, че се-
мействата с ниски доходи трябва да получават
по 250 лв. в началото на всяка учебна години
и това да важи за учениците до 4 клас включи-
телно. Предлага се майчинството през втората
година да се равнява на минималната заплата,
вместо да е сегашните 380 лв. БСП настоява
еднократната помощ за майки студентки да се
повиши от 2 880 на 6 500 лв.

48 млн. лева са загубите за
градския транспорт в София

видеоконтрол вече са монти-
рани. Това е станало дори и в
третата линия на метрото, но
системата ще заработи в пълен
обем едва през май. За забавя-
нето Фандъкова бе уклончива
и се оправда с пандемията.
Предстои Центърът за градска
мобилност да предложи про-
мени и в съответните наредби,
както и да се мисли за тариф-
ната политика за таксуване на
пътуванията. Двата обсъждани
варианта са да се плаща спо-
ред времето за пътуване или
според изминатото разстоя-
ние. Те обаче тепърва ще се
обсъждат от администрацията
и общинските съветници.

Коментар на стр. 6
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Вили беше добър,  достоен и стойностен човек, истински патриот
и социалист. Честен и принципен, той се радваше на живота

и беше център и душа на всяко начинание. Верен и лоялен,
той безусловно ни подкрепяше и обичаше. Той беше пример за нас.

Израснал сирак, възпитан в Суворовското училище, станал мъж
във Военното училище „Васил Левски“, завършил висше образование
в Икономическия институт „Карл Маркс“ София и Икономическия

университет, Прага. Достигнал високи професионални успехи
като един от ръководителите в сферата на международния туризъм.

Обичан и уважаван! Гордеем се с теб!

СКРЪБНА ВЕСТ

ПОЧИНА

ВЛАДИМИР СЪБЕВ (ВИЛИ)

На 3 януари 2021, след продължително боледуване

От семейството

ПОКЛОН ПРЕД СВЕТЛАТА МУ ПАМЕТ!

1935 - 2021

Възможно е да има промяна в цените
при някои превозвачи, които ще са съо-
бразени с условията на пандемията. Това
каза пред “България он ер” председате-

Задава се поскъпване
на автобусните билети

Кандидат-шофьорите сами да избират кога да се явят на изпит за
придобиване на правоспособност, но това да не е по-късно от 6 или
12 месеца след края на курса. Явяването да се ограничи до 2-3 пъти в
рамките на една година. Това гласят текстовете на Концепция за
обучение по безопасност на движението по пътищата, разработена
от Държавната агенция “Безопасност на движението”. За младите
водачи се разглеждат три варианта за шофиране след вземане на
книжка. Според агенцията най-подходящият модел за младите вода-
чи е ограничаване на мощността на автомобилите, които могат да
шофират. В Концепцията се предлагат още допълнителни изпити за
водачи, които имат промяна в здравословното състояние заради
заболяване и това е довело до влошаване на двигателните им умения.

Ограничават броя
на шофьорските изпити

Задължително
ваксиниране ще
доведе до нов отлив
на пътници, оплакаха
се превозвачите

лят на Конфедерацията на автобусните
превозвачи Магдалена Милтенова. “Не
можем да предвидим какво предстои,
цената е зависима от пътникопотока, от
цената за горива. Увеличава се минимал-
ната заплата, трябва да се увеличат се и
възнагражденията”, изброи причините за
евентуално поскъпване на билетите Мил-
тенова. Тя обаче е категорична, че поев-
тиняване няма как да има. “Няма как в

условия, когато вървим с цените на всич-
ко нагоре - един хляб струва повече от
градски билет. При такава цена на биле-
та няма как да предложим и качествена
услуга”, обясни тя.

Милтенова уточни, че където вече са
сключени договори с автобусните пре-
возвачи за линиите, цените на билетите
ще останат същите. Тя посочи, че в бъде-
ще цените ще зависят от обществените
поръчки и концесиите.

Ваксинирането няма как да е задъл-
жително, трябва да бъде акт на личен
избор, не можем да наложим нещо,
което законът не изисква, коментира
Милтенова. По думите й ситуацията е
доста драматична за транспортния
бранш, след като хората останаха по
домовете си при двете блокади заради
пандемията от коронавирус. Според нея
трябва да се облекчат условията на
пътуване, но при изискване за евенту-
ално задължително ваксиниране ще има
нов отлив на пътници. Тя коментира,
че средствата за подпомагане обаче са
крайно недостатъчни за превозвачите
без приходи.

“Към второто тримесечие на 2020 г.,
когато започнахме да правим разчетите
за подпомагане, международните прево-
зи бяха намалени с 95% спрямо 2019 г.,
вътрешноградските превози - с 67%, а
междуградските и селищните - с 53% на
годишна база по данни на Националния
статистически институт, съобщи Милте-
нова. Тя каза, че тази тенденция се е
влошила дори през лятото, когато няма-
ше училищни превози.

Фалшиви имейли се разпространяват
от името на НАП

Нови фалшиви имей-
ли се разпространяват от
името на НАП, преду-
преждават от приходна-
та агенция. Те представ-
ляват съобщение с име
на подателя: nra.bg, но с
електронен адрес:
g_genchev@abv.bg. Пи-
смата съдържат инфор-
мация за възстановяване
на данък в размер на 210

лв. и приканват получа-
телите да кликнат върху
линк, за да “попълнят
начина на плащане”.

От НАП предупреж-
дават, че това представ-
лява класическа форма
на фишинг атака, чрез
която се цели опит за
кражба на лична инфор-
мация в интернет - по-
требителски имена за

достъп, пароли, банкови
сметки и т. н. “Ако по-
лучите такъв имейл, не
го отваряйте, а го из-
трийте. В никакъв слу-
чай не кликайте върху
линка. Ако вече сте го
направили, сканирайте с
антивирусна програма
или потърсете съдейст-
вие от IT специалист”,
съветват от НАП.

Българите пазаруват в Одрин
въпреки условието за ПСР

Дълги опашки от автомобили на
българи, желаещи да пазаруват в Турция,
се образува на границата между двете
страни, съобщава турската частна теле-
визия НТВ. Големият брой посетители
от България, идващи за еднодневен пазар
в Одрин, и гурбетчиите, които се завръ-
щат в Европа, след като прекараха Нова
година при близките си в родината, ста-
наха причина за голямата натовареност
на ГКПП Капъкуле/Капитан Андреево,
посочва телевизионният канал.

В рамките на мерките срещу пан-
демията пристигащите от България
представят отрицателен ПСР тест.

Посетители без негативен ПСР също
могат да влязат в Турция, но само при
деклариране на адрес в страната и
условие за седемдневна карантина.
Председателят на Одринската търгов-
ска палата Реджеп Зъпкънкурт комен-
тира интереса на българите за търго-
вия в града като радостно развитие в
момент, когато одринските търговци
преживяват трудни времена заради
пандемията. По думите му българите
купуват всякакви стоки, като средно
харчат по 150 евро на турист, и оси-
гуряват сериозен принос за икономи-
ката на Одрин и страната.

Освободиха зам.-министър
на земеделието

Министър-председате-
лят Бойко Борисов е ос-
вободил зам.-министъра
на земеделието Вергиния
Кръстева Горова по ней-
но желание, съобщи пра-
вителствената пресслуж-
ба. По информация на
“Медиапул” предстои Го-
рова да излезе по майчин-
ство. Същевременно тя се
връща на старата си пози-

ция във фонд “Земеделие”
- началник отдел “Мето-
дология”, дирекция “Ди-
ректни плащания”. Няма
обаче да бъде назначаван
нов зам.-министър на мяс-
тото на Кръстева, а ресо-
рите й ще бъдат поети от
другия аграрен зам.-ми-
нистър Лозана Василева и
началника на кабинета
Любен Татарски. Горова

отговаряше за поземлени-
те отношения и директни-
те плащания.

Вергиния Горова
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НАКРАТКО

Висшето командване на иранската
армия проследи двудневните учения
в северната част на страната,
по време на които бяха използвани
ракети и безпилотници. Маневрите
се проведоха на неназовано място
и в момент на нарастващо
напрежение между Иран и САЩ

Европарламентът
ще обсъжда България
на 8 януари

Мониторинговата група за на-
блюдение на демокрацията, прин-
ципите на правовата държава и
основните права към Комисията
по граждански свободи, правосъдие
и вътрешни работи в Европейския
парламент ще обсъди отново си-
туацията в България в петък.
Според евродепутатката Елена
Йончева групата не е доволна от
отговорите на българските влас-
ти след първия дебат през август.
В изслушването, което ще се про-
веде при закрити врати, ще участ-
ват правосъдната министърка Де-
сислава Ахладова, представители
на прокуратурата, шефката на
Комисията за защита от дискри-
минация Ана Джумалиева и омбуд-
сманът Диана Ковачева.

СЗО очаква 3-6 тежки
месеци с КОВИД-19

Чакат ни тежки 3-6 месеца
преди ваксините да обърнат хода на
пандемията, предупреди Мария Ван
Керхове, технически директор на
СЗО за КОВИД-19. По думите й в
много страни, особено в Европа и в
Северна Америка, ситуацията е
тревожна и ще се влоши заради
интензивното предаване на зараза-
та след зачестяване на социалните
контакти през празниците. Чешки-
те здравни власти съобщиха в
четвъртък за рекордните 17 668
новозаразени за денонощие и 185
починали. Португалия удължи извъ-
нредното положение до 15 януари, а
испанската провинция Каталуния за-
брани влизания до 18 януари. Япония
засили ограниченията в Токио.

Избори в Косово
на 14 февруари

Предсрочните парламентарни
избори в Косово бяха насрочени за 14
февруари, след като  Конституци-
онният съд обяви за нелегитимно
сегашното правителство на преми-
ера Авдулах Хоти. Заедно с указа за
датата на вота изпълняващият
длъжността президент Вьоса Осма-
ни разпусна парламента на Косово.

Руски фермер уби
вълк с голи ръце

Руски фермер се бори с голи ръце
и удуши вълк, нападнал коня и куче-
тата му. Битката, записана на
видео, показва как човек и вълк се
борят в снега, преди фермерът да
успее да го повали на земята и да
го удуши. Раненият мъж, който
позира с вълка в Източна Русия, е
тестван за бяс след нападението.

Действащият президент
на САЩ Доналд Трамп обя-
ви, че на 20 януари ще
извърши предаването на
властта, макар да не е съгла-
сен с резултатите от прези-
дентските избори на 3 но-
ември. Съобщението, опове-
стено в Туитър от помощ-
ника му Дениъл Скавино,
дойде след драматично засе-
дание на Конгреса на САЩ
за официалното потвържда-
ване на президентската по-
беда на Джозеф Байдън,
което бе спирано и съпро-
водено с невиждани разми-
рици и насилие в столицата
и в сградата на Капитолия,
включително с много ране-
ни и 4-ма загинали.

Съвместното заседание
на Камарата на представи-
телите и Сената започна на
6 януари (сряда), а приклю-
чи през нощта в четвъртък.
То бе прекъсвано на два
пъти от възражения на
съпартийците на Тръмп от-
носно резултатите от избо-
рите в няколко щати. В сря-
да конгресменът република-
нец Пол Госар от Камарата
на представителите се обя-
ви против одобряването на
резултатите от изборите в
Аризона и подаде възраже-
ние заедно с 60 свои коле-
ги. В четвъртък, след полу-
нощ местно време, репуб-
ликанците подадоха второ
възражение, този път сре-
щу одобрението на прези-
дентските избори в щата
Пенсилвания. Инициатор
беше конгресменът репуб-
ликанец Скот Пери, под-
крепен от 80 колеги.  И в
двата случая възраженията
бяха отхвърлени както от
Сената, така и от Камарата
на представителите. При
това против гласуваха не
само законодателите от Де-
мократическата партия, но
и съпартийци на Тръмп.

В историята на САЩ
подобни възражения са били
разглеждани от Конгреса
само два пъти: през 1969 и
2005 г. И в двата случая те
бяха отхвърлени.

Заседанието се проточи
два дни, защото бе
прекъснато за няколко часа,
след като поддръжници на
Тръмп, събрали се на мно-
гохиляден марш в негова
подкрепа, нахлуха в сграда-
та на Капитолия, пробивай-
ки полицейските кордони.
Американски журналисти
подчертават, че за последен
път странични хора са про-
никвали в Капитолия по
време на Американско-бри-
танската война през 1814
година. Тогава всичко

Тръмпистите
щурмуваха Конгреса
За последно недоволна тълпа е прониквала
на Капитолия през 1814 година

 СНИМКИ БГНЕС

Привърженици на Тръмп в едно от фоайетата на Капитолия

завърши с палежа на сграда-
та, която е един от основни-
те символи на американска-
та демокрация.

Поддръжниците на ре-
публиканците се бяха на
събрали на Капитолийския
хълм на многохиляден
“Марш за спасение на Аме-
рика”. На митинга Тръмп
нарече последните избори
“най-корумпираните избори
в историята, вероятно в све-
та”. Почти веднага след из-
казването му започнаха
възраженията на републи-
канците в Конгреса.

Тогава отвън нахлуха
поддръжници

на Тръмп

Някои от тях се втурна-
ха към Капитолия и след
кратки сблъсъци с полици-
ята успяха да пробият кор-
доните и след това да вля-
зат в сградата. Те успяха
да проникнат не само в за-
седателната зала на Сена-
та, но и в кабинетите на
отделни законодатели,
включително председателя
на Камарата на представи-
телите Нанси Пелоси, една
от най-непримиримите
критички на Тръмп. Вътре
в Конгреса се случиха ня-
колко сблъсъка между слу-
жители на реда и протес-
тиращи, протестираща
жена бе ранена с огнест-
релно оръжие и почина по-
късно в болницата. Тя се
оказала ветеранката от ар-
мията Ашли Бабит.

Всички законодатели
бяха изведени от сградата

на Конгреса, без да постра-
дат. В хода на евакуацията
им беше казано да си сло-
жат противогази. Вицепре-
зидентът Майкъл Пенс не
напусна Капитолия.

Един от първите, които
отговориха на ситуацията,
беше Тръмп, който в Ту-
итър призова поддръжници-
те си да изразяват недовол-
ството си мирно.

Байдън в телевизионно-
то си обръщение към наци-
ята нарече случващото се в
столицата “не протести, а
въстание”. Той също при-
зова настоящия президент
незабавно да прекрати оно-
ва, което той нарече обса-
да на Капитолия. След това
Тръмп още веднъж поиска
протестиращите да се
разпръснат, а също така
разпореди изпращането на
американски войски от На-
ционалната гвардия във Ва-
шингтон.

Междувременно власти-
те на Вашингтон обявиха
налагането на полицейски
час в града, който започна
да действа от 18:00 (01:00
четвъртък българско време)
и ще продължи до 06:00
(13:00 българско време) на
7 януари. По-късно кмети-
цата Мюриъл Баузър
удължи полицейския час до
21 януари.

Стана ясно, че служите-
ли на Сената са успели да
спасят по време на евакуа-
цията бюлетините на Изби-
рателната колеги. Те са ус-
пели да вземат бюлетините
на членовете на Избирател-

ната колегия, гласували на
14 декември за демократа
Джо Байдън, съобщи сена-
торът Джеф Мъркли (демо-
крат от Орегон) в Туитър,
цитиран от ТАСС. “Изби-
рателните бюлетини бяха
спасени от заседателната
зала на Сената. Ако нашият
квалифициран персонал не
ги беше взел, те щяха да
бъдат изгорени от бунтов-
ниците”, пише той.

Нормализиране
на ситуацията

В сряда около 17:00 часа
(полунощ в четвъртък
българско време), полиция-
та и специалните части за-
почнаха да изтласкват про-
тестиращите от стълбите на
Капитолия. Съобщава се за
ареста на най-малко 50
души. Още преди да се
стъмни, цялата зона пред
Капитолия беше освободе-
на от протестиращи. Поли-
цията е използвала сълзотво-
рен газ. След нормализира-
нето на ситуацията депута-
тите възобновиха прекъсна-
тото заседание около 20:00
ч. местно време (03:00
българско).

Бившият президент на
САЩ Джордж Буш заяви, че
по този начин се оспорват
изборите в банановата ре-
публика, а не в демократич-
ните САЩ. Световните ли-
дери осъдиха щурма на Ка-
питолия, изразявайки разо-
чарование от хаоса в
държавата, на която някога
са разчитали за глобално
лидерство.
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Зле прикрито...

БАБИНДЕН. Древен празник, запазен от езиче-
ски времена и до днес по
нашите земи, посветен на
акушерките. Обредност-
та през този ден е подчи-
нена главно на желанието
да се засвидетелства по-
чит и уважение към възра-
стните жени, които са “бабували” на родилките.
От 1951 г. 21 януари е обявен за ден на родилна-
та помощ и на акушерките и гинеколозите.

1904 - УМИРА ФЕЛИКС КАНИЦ, АВСТРО-
УНГАРСКИ АРХЕОЛОГ, ЕТНОГРАФ И ГЕОГРАФ
(Р. 1829 Г.). Посещава България
18 пъти, а резултатът са уни-
кални трудове с исторически, ет-
нографски и географски харак-
тер. За “Оригинална карта на
Дунавска България и Балкана” с
обозначени 3200 селища, 35 ма-
настира и крепости е награден
със златен медал на Географски
конгрес (1876 г., Париж). Картата е използвана
по време на Руско-турската война (1877-1878)
от руското командване. Картите на Феликс
Каниц са използвани и на Берлинския конгрес на
Великите сили (1878) за установяване следвоен-
ните граници на Балканския полуостров. Поче-
тен гражданин на Ловеч от 18 юли 1902 г.

1911 - РАЖДА СЕ ЙОРДАНКА ГЕОРГИЕВА
ЧАНКОВА-KАТЯ, ДЕЯТЕЛКА НА РЕВОЛЮЦИОН-
НОТО МЛАДЕЖКО И РАБОТНИЧЕСКО ДВИЖЕ-
НИЕ В БЪЛГАРИЯ (УМИРА 1944 Г.). Участничка
в съпротивителното движение
по време на Втората световна
война. Член на Политбюро на
ЦК на БРП(к). Партизанка от
Втора софийска народоосвобо-
дителна бригада. Една от Пе-
тимата от РМС. На 30 май
1944 г. е ранена тежко в сраже-
ние c жандармерия над с. Елеш-
ница, заловена жива и разстреляна.

1935 - РАЖДА СЕ ЕЛВИС ААРЪН ПРЕСЛИ,
АМЕРИКАНСКИ ПЕВЕЦ И АКТЬОР (УМИРА 1977
Г.). Емблематична фигура
на популярната култура от
средата на XX в., често е
наричан само с първото си
име Елвис и е определян
като Краля на рокендрола,
или просто Краля. Най-про-
даваният солов изпълнител
в историята на популярната музика. Номиниран
е за 14 награди “Грами”, като печели 3 от тях,
а освен това получава и “Грами” за цялостен
принос. Умира в дома си в Грейсланд вероятно
от свръхдоза приспивателни и успокоителни.

1949 - СЪЗДАДЕН Е СЪВЕТЪТ ЗА ИКОНОМИ-
ЧЕСКА ВЗАИМОПОМОЩ (CИВ). Икономическа
организация на социалис-
тическите държави.
Нещо като Източен блок,
еквивалент на Европейска-
та икономическа общ-
ност, но изграден на гео-
графски принцип в много
по-висока степен от ЕИО. Разпуснат е на 28 юни
1991 г.

1973 - ИЗСТРЕЛЯНА Е СЪВЕТСКАТА КОСМИ-
ЧЕСКА СОНДА “ЛУНА 21”. Намиращият се на
борда й “Луноход 2” (на
снимката) слиза от ос-
новната конструкция на
повърхността на Луна-
та и провежда самосто-
ятелни изследвания в
продължение на 146 дни.
През това време измина-
ва 37 км по повърхността, заснема 86 панорами
и предава 80 000 снимки. Масата на самия луно-
ход е 836 кг, а общата маса, доставена на Луна-
та заедно със спускаемия модул, е 1814 кг.

От стр. 1

Притеснени ли сме
наистина за случващото
се в САЩ или се опитва-
ме да прикрием с курто-
азни изрази злорадство-
то си? Според световна-
та преса, станало е нещо
невъобразимо, срамно,
САЩ са заприличали на
страна от Третия свят. С
чувство на зле прикрито
задоволство и дълбоко
удовлетворение се пра-
вят сравения с всички
онези “цветни” и кърва-
ви революции, акушира-
ни от американците. Зна-
чи в Тбилиси може, в
Киев може, в Кайро и
Триполи може, в Ереван
и Минск може, в Кара-
кас, Москва и Хонконг е

просто прекрасно, а във
Вашингтон не може, така
ли? Това е масовият ре-
френ и той предизвиква
истерични реакции, за-
щото е автентичен. За-
щото, както казва трагич-
ният герой на Оливър
Стоун от “Взвод”
Елайъс: “Все ние се
дървим на другите. Вре-
ме е някой да ни го
върне.”

На хегемона му се
подиграват открито,
призовават го да спазва
демократичните прави-
ла. Плащат му със съща-
та монета. От Русия,
през Турция, към араб-
ския свят и после през
Латинска Америка до
Китай. Изглежда смеш-
но, но е страшно. Защо-

то е началото. Както
беше казал по друг по-
вод Михаил Горбачов:
“Процесс пошел”...

Тръмп трябва да по-
несе своята отговорност
и вероятно ще му поди-
рят сметка. Това ще е
следващият акт от дра-
мата. Американската
крайна десница ще полу-
чи вожд, както вече има
своята героиня - убита-
та в Капитолия Ашли
Бабит. Бивш военен, на
35 години, участничка в
четири войни. Връстни-
ца и еманация на
външната политика на
САЩ от края на Студе-
ната война. Има страш-
на символика, че точно
тя е убита.

Ашли Бабит няма да

Вечните билетчета
Деси ВЕЛЕВА

Позабравената тема
за така наречената ти-
кет система за таксува-
не на пътуванията в
градския транспорт в
София пак изплува тези
дни. И то не защото е
готова за прилагане, а
защото отново е нару-
шен график и е изпус-

нат срок. Вече малцина
си спомнят скандалите
около сключването на
договор за реализация
на новостите, който
гълта близо 90 милиона
лева от парите на сто-
личани. Защото времето
върви, а нищо не се
случва.

Сега пак има обеща-
ния за успешен старт на
системата през май, тъй
като всички електронни
устройства, които ще
обслужват пътниците,
са монтирани. Само
дето общинската власт
пропуска да спомене, че
не апаратите са в осно-
вата на проекта. Те сто-
ят в режим на изчакване
вече една година в ня-
кои превозни средства,

за да преминат в рабо-
тен режим. Не са най-
важни и камерите, кои-
то ще отчитат пътници-
те и евентуално ще
следят за гратисчии.
Смисълът на тикет сис-
темата всъщност бе да
се направи цената на
превоза по-справедлива
за отделния пътник - не
да пътуваме за 2 и за 12
спирки срещу една й
съща сума, а тя да е
различна. Вариантите
са два и са изпитани по
целия свят - билетът да
е или според пропъту-
ваното време, или спо-
ред изминатото разсто-
яние. Това е темата,
върху която трябваше
да е мислено през по-
следните години, защо-

то тя е най-сложна за
прилагане и контрол.
По нея обаче очевидно
не е разсъждавано по
същество, а тепърва ще
се обсъжда.

Хаосът в тикет сис-
темата предстои и ме-
сец май няма да е краят,
а отправната му точка.
Като завалят идеи за
билети за 30, 60 или 90
минути с различни цени
и спорове дали така
пътуването ще поскъпне
или ще поевтинее, тога-
ва ще гледаме сеира на
общината. Така че не
чакайте новите елек-
тронни билети скоро и
не бързайте да пращате
хартиените в пенсия.
Перфораторът още
дълго време ще щрака.

стане сакрална жертва.
За това са нужни ме-
дии, а те са срещу нея и
нейните разгневени
съратници. Всеки защи-
тава неговата Америка.
Америка, в която нера-
венствата са по-големи,
отколкото когато и да
било след Великата де-
пресия. Америка, в коя-
то децата се раждат и
вече са натоварени с
дълговете на родителите
си. Америка, в която бо-
гатите никога не са били
толкова богати, а бедни-
те никога не са били тол-
кова обезсърчени.

Това е същината на
конфликта и заклинания-
та от телевизора нямат
отношение към неговото
решаване.

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ
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ЦВЕТИ И СВЕТЛЬО:

С новата ни песен „Не се предавам” искаме да вдъхнем
кураж на хората, споделиха изпълнителите от Еxpose На стр. 8

Интервю на
Альона НЕЙКОВА

ЦВЕТЕЛИНА МАРИНОВА и
СВЕТОСЛАВ ВЛАДИМИРОВ
са по-известни като Цвети
и Светльо от дует EXPOSE.
Изпълнителите са едни от
най-стойностните българ-
ски артисти, които не се
стремят на всяка цена да
предизвикат вниманието
на медиите и не вдигат
излишен самоцелен шум
за изявите и проектите си.
А искрено се наслаждават
на това, което правят,
пеят с мисъл, търсят
смисъл и не се отказват
от истинските ценности.  Новата ви песен “Не се пре-

давам” е много ярко доказател-
ство, че кризата, причинена от
коронавируса, може да вдъхновя-
ва. Но все пак - какво ви дава сили
и увереност да гледате напред
въпреки нелеката ситуация?

Цвети: Вдъхновените са вдъхно-
вени завинаги! Духът не може да
бъде прекършен! Нещо повече - той
дори показва своята мощ точно в
моменти като този: когато всички
емоции се засилват, сетивата са
изострени, усещанията са интензив-
ни и могат да се превърнат в изку-
ство! Ние мислим, че точно в мо-
мента не може да спрем, не може да
престанем да творим. Вярваме, че
музиката е по-силна от вируса!

Светльо: Точно в тези времена
музика ни трябва... много музика.
Необходима е както за нас,
изпълнителите, за да ни държи бук-
вално живи, така и за хората, кои-
то релаксират, преживяват текста
и мелодията. Помислете само: как-
во би се случило, ако живеем в ти-
шина?...

 Независимо от сложната
финансова обстановка за повече-
то творци и артисти, вие не за-
лагате на комерсиален проект, а
държите на смисъла, на желани-
ето да се повдигне духът на хора-
та... Защо?

Светльо: Защото вярваме, че
трябва да правим това, което мис-
лим и чувстваме. За хората, които
действат така, е ясно колко трудно е
това - да изразиш себе си по начина,
който смяташ за най-правилен. Вие,
журналистите, също може да го
потвърдите. Понякога сигурно и на
вас ви се е случвало да пишете за
хора, които не харесвате, или да ка-
жете думи, които не мислите. Но все
пак, ако си човек с морал и мисия -
правиш всичко възможно да изразиш
себе си и да кажеш собствената си
истина.

Така се случи и с новата ни песен
“Не се предавам”, която предизвика
такъв голям отзвук. Имахме нещо
силно и въздействащо, което поже-
лахме да кажем. Искахме да дадем
кураж, първо, на себе си, а, после, и
на колегите ни, с които сме заедно в
тази трудна ситуация. И ето, че от
НФК подкрепиха идеята, за да я ре-
ализираме по най-добрия начин.
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Имат привилегията да са двама и се държат
силно за ръце. Ако единият тръгва да пада,
другият му помага да стане

СНИМКИ ЛИЧЕН АРХИВ

https://www.youtube.com/watch?v=JnfebIphnqM&feature=emb_logo

“
Ñåãàøíàòà ñèòóàöèÿ
å âðåìå çà ðàâíîñìåòêà

Грацията Невяна Владинова е сред звездите
на клипа към “Не се предавам”

 Направихте и стра-
хотен клип към тази хито-
ва композиция. Как под-
брахте екипа и какво ви
костваше да убедите гра-
цията Невяна Владинова,
момчета на Деян Топалски,
Марин Романов и Соларис
да участват във видеото?

Цвети: Много е хубаво,
когато има толкова хора,
които вярват в нас и заста-
ват зад идеите ни. Въпреки
изолацията и многото други
ангажименти, всеки от тях
веднага се съгласи да участ-
ва в нашия проект. Това е
момент, който те кара да се
вълнуваш силно и да вярваш
още повече в себе си и в
това, което правиш.

Светльо: Всички харе-

саха песента и реагираха
много емоционално, от
първо слушане. Всеки от
героите в музикалната ни
история дори сам даде идеи,
с които да допринесе за раз-
витието на образа в песен-
та. Невяна Владинова дойде
с всичките си спечелени
медали; клоунът Марин,
който много разчувства зри-
телите, ни показа своите
скрити от публиката момен-
ти; преобразяването на Со-
ларис и чистите му сини очи,
в които има толкова тъга, но
и решителност; тежките тре-
нировки на боксьорите; до-
столепието на цирковата
арена... Всичко това се ком-
бинира в невероятна симби-
оза, благодарение на хора-
та, които се включиха в
изпълнението. Страхотно се
почувствахме!

 Колко време ви отне
създаването на видеото и
кои моменти от снимките
са ви направили най-голя-
мо впечатление?

Светльо: Ние не пестим
време, когато създаваме
нещо ново - сега също беше
така. Режисьорът Станислав
Христов е абсолютен пер-
фекционист и не допусна да
има слаби моменти и кадри,
които да не са на високо
ниво. Все пак той режиси-
ра едни от най-популярни-
те телевизионни формати,
както и видеоклипове на
най-големите български
звезди. Целият му екип до-
ста време подготвяше всич-
ко, преди да започнат сним-
ките. Но мисля, че ефектът
си заслужаваше.

Цвети: И след като
имахме толкова добра под-
готовка, снимките минаха
забавно и леко. Искаме да
изкажем и специалните си
благодарности на цирк “Ко-
лозеум” и особено на наши-
те нестандартни партньори,

уникалните, огромни, краси-
ви камили. Чувството да си
до такова благородно живо
същество е почти нереално.
Султан ни партнираше пер-
фектно, истински артист,
професионалист (усмихва
се). Беше незабравимо. Ця-
лата тази магия на цирково-
то изкуство ни пренесе в
друг свят. Беше впечатлява-
що, наистина.

 Как си представяте
хората, които ще слушат
“Не се предавам” и ще гле-
дат клипа? Какви реакции
мислите, че ще предизвика-
те у публиката?

Цвети: Всеки може да
открие себе си в тази песен.
Наистина всеки! Нима ня-
кой не е изпадал в момент, в
който си е мислил, че е на
дъното и връщане нагоре

няма?! Нима има човек, кой-
то да не е плакал отчаяно,
но в следващия миг да наме-
ри сили в себе си и да се
изправи?! Защото, в крайна
сметка, този живот трябва
да се изживее! Мисля, че
хората ще се разчувстват. И
ще си кажат, че могат да
продължат, независимо от
всичко. Всъщност, веднага
след излизането на “Не се
предавам” в медийното про-
странство получихме доста
такива съобщения и комен-
тари в социалните мрежи.
Много хора ни споделиха,
че слушат песента отново и
отново и тя им дава сили.

Светльо: Още преди на-
стоящата карантина, пред-
премиерно я изпяхме на
живо и след втория припев
публиката започна да пее с
нас. Веднага запомниха тек-
ста и уловиха мелодията. За
мен това е най-голямото
доказателство, че една песен
ще живее в сърцата на хора-
та и ще ги вълнува силно.

 Кога и как проумях-

те, че не бива да позволим
тази патова пандемична
обстановка да ни сломи?

Цвети: Още първото за-
тваряне, когато “от днес за
утре” отпаднаха всичките ни
участия, концерти, плано-
ве... Май тази ситуация е и
време за равносметка. Някак
изпитва хората и взаимоот-
ношенията дори. Проверка
за това кой как ще се справи
и дали ще се откаже от меч-
тите и пътя си. Странна
беше изминалата година,
много странна...

Светльо: Нито за миг не
се поколебахме и продължих-
ме да работим върху песните
си. Това е начинът да не из-
губим музиката. Всички хора,
с които работим, проявиха
разбиране и продължиха да
се трудят с пълна сила. Това
е... Не се предаваме!!!

 Колко силно човек
трябва да вярва в послани-
ето на думите и мелодия-
та, че да го предаде и на
другите с помощта на му-
зикалното изкуство?

Цвети: Не можеш да
излъжеш публиката! Хората
са толкова сензитивни и тол-
кова лесно улавят фалша, че
веднага може да те свалят
долу. Затова така наречени-
те еднодневки в света на из-
куството се появяват, опит-
ват се да направят някакъв
ход, който, да речем, е моде-
рен в момента, вкарват пре-
димно младата публика в за-
блуда и... изчезват! Защото
с лъжа и без талант не ста-
ва. Ние сме 20 години в му-
зикалния бизнес и във всеки
момент сме вярвали в това,
което правим.

Светльо: Когато имаш
какво да кажеш, трябва да го
кажеш силно и на глас. Без
вяра нищо не става.

 Имало ли е други
трудни моменти в живо-
та ви - в личен и в профе-
сионален план, когато сте
си казвали, че си струва да
продължите?

Светльо: Имало е мно-
го, има и сега. Верният път
е трудният. Ние имаме при-
вилегията да сме двама и се
държим силно за ръце. Ако
единият тръгва да пада, дру-

гият му помага да стане.
 Колко пъти сте па-

дали, но сте успявали да се
изправите? Чия подкрепа в
тези случаи сте усещали
най-силно?

Цвети: Не веднъж сме
падали и сме удряли главите
си силно, но всичко се пре-
живява. Помагаме си един
на друг и разчитаме на хо-
рата около нас. Много е
важно да работиш с прияте-
ли, да усещаш вярата им в
теб и тяхната подкрепа. От
композиторите, музиканти-
те, режисьорите, графичния
дизайнер, пиара, балета,
фризьорите, гримьорите, до
сценичните работници...
Радваме се, че всички тези
хора са наши приятели и
сме успели да изградим и
запазим отношенията си с
тях през годините. Да рабо-
тиш с екип, който те позна-
ва и ти има доверие - това е
велико.

Светльо: Семействата
ни също винаги са до нас и
помагат. Разбират и лудос-
тите ни. Защото, знаете ли,
не е лесно да делиш дом с
артист. Ние обаче имаме
късмета до нас да бъдат
верни приятели и близки
хора.

 Как ви е променила
известността? Отнела ли
ви е нещо славата или по-
вече ви е дала?

Цвети: Да си популярен
е отговорност, която тряб-
ва да поемаш всеки ден. Тъй
като сме доста атрактивни
на сцената и бързо разпоз-
наваеми, често хората ни
спират и заговарят. Започ-
ват да ни разказват колко
много са се забавлявали на
наше участие, например.
Разпитват ни за личния ни
живот или ни канят отново
на парти. Ние винаги се
отнасяме с уважение към
публиката. Колкото и да ми
е напрегнато и да бързам,
няма как да не обърна вни-
мание на човек, който ха-
ресва нашата музика и нас
като изпълнители. Това е
отношение, което стопля -

за него живее артистът!
А иначе всяка професия

взима нещо, а друго ти дава.
Безсънни нощи, пътуване,
бързане... Но всичко това
изчезва, когато излезем на
сцената и видим всички
тези хора, готови да пеят и
танцуват заедно с нас.

Светльо: Тогава разби-
раме за какво е било всич-
ко. Ние с Цвети много вни-
маваме да останем здраво
на земята. Имали сме раз-
кошни моменти. Години, в
които не сме слизали от
страниците на вестниците,
вечери, пълни с участия и
големи хонорари. Имали
сме и времена, в които
трудностите са били ог-
ромни. Но винаги сме се
стараели да вървим нагоре,
без да летим в облаците.
Много внимаваме, за да
имаме реална представа за
себе си, за мястото и поло-
жението, в което се нами-
раме.

 Хрумвало ли ви е ня-
кога да потърсите реали-
зация в чужбина?

Светльо: Да, ние вече
имаме песни, които звучат
зад океана. В днешно вре-
ме няма значение къде жи-
вееш, музиката е в прост-
ранството и е напълно ре-
ално да стигнеш далеч, сти-
га да направиш междунаро-
ден хит.

 Какво най-много ви
липсва в дни на локдаун?

Цвети: Живите участия,
сцената, публиката!

Светльо: Да! Липсват
болезнено!

 Какво ще посъветва-
те да направят хората,
за да не позволят КОВИД-
19 да отнеме безвъзврат-
но светлината в очите и
вярата в доброто?

Цвети: Вярата е важна!
Дядо Боже ще е с нас и
всичко ще мине! Да се па-
зят всички и да не бъдат бе-
зотговорни!

Светльо: Дано сме здра-
ви и всичко да влезе в нор-
малния си ход. Все пак и духът
трябва да се храни...

Важното е...Важното е...Важното е...Важното е...Важното е...
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Смята се, че в България
около 140 хил. души са с псо-
риазис. При част от тях забо-
ляването е в тежка форма.
Лошото е, че все още немалко
българи мислят за псориазиса
като за остро заразно или ве-
нерическо заболяване, а за
причина за появата му смятат
лошата хигиена. Абсолютно
грешно! Псориазисът не е за-
разен!

В ДУМА писахме за тези
проблеми, но днес друга е
темата. Залисани в КОВИД,
сякаш други страдания отиват
на заден план. Но студеното
време не се съобразява с по-
добни неща и напомня за себе
си. По начало кожата е по-
уязвима през зимата, но при
хората с псориазис (хронич-
но-рецидивираща дерматоза)
проблемите стават доста по-
сериозни.

“Не се отчайвайте. Не е
необходимо да броите дните
до пролетта, докато получите
известно облекчение на симп-
томите”, казват експертите от
WebMD. Те обясняват, че су-
хият въздух и ниските нива на
излагане на ултравиолетовите
лъчи на слънчевата светлина
вероятно причиняват влоша-
ване на симптомите на тази
дерматоза през есента и зима-
та. Облекчението обаче не
идва от кварталния солариум.
Медицинското използване на
светлинни лъчи за лечение на
псориазис е известно като
фототерапия. Съществуват
разнообразни възможности в
лечебните заведения за фото-
терапия и те могат да бъдат
най-добре преценени от дер-
матолог.

Зимните празници у нас
още не са отминали. Затова
има време за вслушване в пре-
поръките на специалистите от
WebMD. По думите им “алко-
холните запои са свързани с

Според последните проучвания, в
условията на световна пандемия от
КОВИД-19 хората със затлъстяване
представляват основната рискова гру-
па за развитие на коронавирусна ин-
фекция и за неблагоприятен изход от
нея. Причината е, че затлъстяването е
хронично заболяване, което е свърза-
но с развитието на редица социално-
значими усложнения като захарен ди-
абет тип 2, високо кръвно, високи
стойности на холестерола и тригли-
церидите, омазняване на черния дроб,
сърдечносъдов инцидент (инсулт, ин-
фаркт), синдром на сънна апнея с ди-
хателна недостатъчност, увреждане
на ставите, гастроезофагеална реф-
луксна болест, безплодие, рак и с по-
висока обща смъртност на населени-
ето, коментира председателят на
Българското дружество по бариатрич-
на/метаболитна хирургия доц. д-р
Константин Гроздев, дм.

В Александровска болница работи
единственият в страната Център за
лечение на затлъстяването и бариат-
рична хирургия (ЦЛЗБХ), акредити-

ран от Европейската асоциация за из-
следване на затлъстяването (EASO).
Бариатричната (метаболитна) хирур-
гия представлява хирургичен метод за
лечение на затлъстяването. Тя е по-
следната стъпка в лечението тогава,
когато другите методи не са успешни,
и се извършва при пациенти с тежко
затлъстяване (най-често около и над
120 кг). Тази хирургия дава възмож-
ност на пациентите да направят нуж-
ната крачка, за да подобрят цялостно
живота си. Тя дава шанс за период от
няколко месеца да се отслабне с най-
малко 50% от излишното тегло, да се
започне нормална физическа актив-
ност и социален живот, да се проме-
нят вредните хранителни навици, да
се спре развитието на придружава-
щите заболявания и даже да се изле-
куват. Резултати се задържат за дълъг
период от време, тъй като се повлия-
ва цялостното метаболитно състояние
на пациентите, чиито промени са в
основата на заболяването. Това не са
козметични интервенции или поста-
вяне на пръстен, а са операции върху

стомашно-чревния тракт, при които се
намалява вместимостта на стомаха и
усвояването на мазнините.

Затлъстяването е хронично забо-
ляване и причината за появата му е
комплексна.

Последните данни на СЗО показ-
ват, че 61,7% от българите (на и над
18 г.) са с наднормено тегло или затлъ-

стяване и имат индекс на телесна маса
(ИТМ), равен или по-голям от 25.

10 пъти по-висок е рискът от рак
сред младите, които са със затлъстя-
ване от юношеска възраст. Хора, ко-
ито не провеждат адекватно лечение
за изразено затлъстяване, имат скъсе-
на продължителност на живота с 10
години.

Затлъстяването е сериозен риск за усложнения при КОВИД-19

БЪЛГАРСКО ДРУЖЕСТВО ПО БАРИАТРИЧНА ХИРУРГИЯ:

Управление на
псориазиса през зимата
Сухият въздух, алкохолът и цигарите са
сред първите врагове на тази дерматоза

влошаване на псориазис”. Из-
следователи установяват ко-
релация и между тютюнопу-
шенето и по-сериозните фор-
ми на псориазис.

Сайтът “Тhe dermatology
group”, който има и пациент-
ски портал, също дава лесно
изпълними препоръки на хо-
рата с псориазис. Преди всич-
ко не спирайте предписаното
ви лечение. Каквото и да е то

- стероиди, витамин А, иму-
носупресори или друго, нало-
жително е да продължи при-
емането им, защото само така
някои от симптомите ще бъдат
под контрол, а обострянето
им - предотвратено.

През зимата проблеми с
кожата имат дори здрави
хора, които живеят и във
влажни райони. Причината е,
че в помещенията въздухът е

сух. Затова специалистите
препоръчват на хората с псо-
риазис да избягват сухия
въздух, а в помещенията в
офиса и дома (особено в спал-
нята нощем) да използват ов-
лажнител на въздуха.

Тези пациенти трябва да
внимават и със студа и непре-
менно да носят топли дрехи,
включително шал, за да покри-
ват лицето си, и да се стремят

облеклата им да са от меки
тъкани. Дрехи от вълна, кожа
и пр. твърди материи не поз-
воляват на дермата да диша.

Важно е да се поддържа
кожата хидратирана през це-
лия ден.

“Въпреки че изследовате-
лите не знаят точната причи-
на за псориазис, имунната си-
стема изглежда играе ключова
роля в нейното развитие.
Стрептококът в гърлото,
бронхитът, тонзилитът или
ушната инфекция също може
да доведат до влошаване на
симптомите. Дори нещо тол-
кова просто като обикновена
настинка или респираторен
вирус може да предизвика
пристъп на псориазис”, под-
чертават специалистите от
WebMD.

И много важна препоръка
не само от българските спе-
циалисти, но и от лекарите по
цял свят: нелекуваното псори-
атично заболяване е свързано
със сериозно въздействие
върху физическото и емоцио-
налното здраве, а в случай на
псориатичен артрит може да
доведе до трайно увреждане
на ставите. Затова препоръка-
та им е при влошаване на
симптомите да се потърси
лекарска помощ.
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Натовареният сезон на празни-
ците лека-полека отшумява, но по-
следиците от трапезите и наздра-
виците ни съпътстват доста по-
дълго, отколкото може дори да
предположим. Зад гърба ни са неиз-
бежните отговорности, свързани с
коледно-новогодишното пазаруване,
купуването на подаръци, декорира-
нето на елхата, приготвянето на
вкусни ястия... Да не забравяме и слу-
жебните задължения, които изиск-
ват не само успешно финализиране
на натрупалите се ангажименти, но
и адекватна подготовка към посре-
щането на нови още през първата
работна седмица. Всичко това поч-
ти неизбежно води до главоломното
покачване на нивата на стрес, с ко-
ето трябва много бързо и ефикасно
да се справим.

На някои този процес може да от-
неме само няколко часа или ден, на
други да са нужни седмици и дори ме-
сеци. И вместо да се чувстваме удов-
летворени и щастливи, съществува го-
ляма опасност доста след началото на
новата година да имаме усещането, че
сме все по-затрупани с проблеми и
обезкуражени от безсилието да се
справим с тях.

Експерти съветват да се отнесем с
длъжното внимание на завръщането
към нормалния всекидневен ритъм. И
дават няколко насоки за ускоряването
на този процес. Може да изберете
само онези, които ви харесват или
съвпадат с вашите виждания как по
най-добрия начин да допринесете за
възстановяването на организма ви.
Важното е да не стоим със скръстени
ръце.

Хидратация

След продължителен период на
прекомерно хранене (и дори преяжда-
не), придружено от (зло)употреба на
алкохол, необходимо е да се обърне

На някои това може да отнеме
само няколко часа, на други ще са
необходими дни, седмици и дори месеци

Страницата подготви
Альона НЕЙКОВА
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специално внимание на водата. Голя-
ма чаша от нея с лимон сутрин има
изключително благоприятно въздейст-
вие, тъй като спомага да се задейства
смилането и усвояването на поетите
през празниците ястия. Водата допри-
нася и за премахването на усещането

за подуване и тежест в стомаха, което
може да се дължи на прекаляване със
солта. Целта е да се изпиват възможно
най-големи количества. Но не чай. Не
и фреш. А чиста вода, която не бива да
е нито студена, нито гореща: оптимал-
ната й температура трябва да е 37-38
градуса. Това ще реши няколко про-
блема наведнъж: ще хидратира орга-
низма, ще стимулира процеса на де-
токсикация и ще провокира нормална-
та работа на храносмилателния про-
цес. А също така ще премахне фалши-
вото чувство на глад, което лесно се
успокоява с чаша вода. Когато ни се
струва, че ни се хапва нещо, всъщност
сме жадни, твърдят специалисти.

Почивка

Добре е да се сещаме, че имаме още
по-голяма нужда от сън, ако искаме

бързо да възстановим организма след
празничния стрес. Това обаче със си-
гурност не бива да ни навежда на
мисълта, че ни трябват още няколко
дни отпуск, за да си починем от по-
чивката. Връщането към обичайния
режим означава и да се опитаме да
спим поне по 8 часа на денонощие в

продължение на седмица. А после това
просто ще се превърне в хубав навик,
който ще допринесе по незаменим
начин да останем в добра кондиция
колкото се може повече.

Хранене

Тъй като по време на празниците
организмът лесно привиква към соле-
ното, сладкото и мазното, препоръка-
та е да се консумират леки ястия на
по-малки порции. Този преход не е
лесен. Но специалистите съветват да
наблегнем на рибата, ядките, зеленчу-
ците и плодовете, които няма допълни-
телно да затормозят храносмилателна-
та система. Необходимо е също от ме-
нюто напълно да се изключи захарта.
И не само така наречената “бяла
смърт”, но и кафявата от тръстика,
медът и другите “здравословни алтер-
нативи”. Желанието да хапнете нещо
сладко отново може да компенсирате
с чаша-две вода. Но за да не се лиша-
вате съвсем от лакомства, позволявай-
те си по половин (до една) шепа изсу-
шени плодове и ядки.

Активност

Спазването на всички препоръки
няма да имат никакъв смисъл, ако не
се движите. Не е нужно това да ви
натоварва или изморява. Леките все-
кидневни разходки с приятни за вас
хора, обичайните тренировки, каране
на ски в планината или колело в парка

са не просто напълно достатъчни, но
и може да направят чудеса със само-
чувствието ви. Дори няколко минути,
прекарани на чист въздух, повишават
настроението и възвръщат енергията.

Всъщност именно това е начинът да се
почувствате като преродени и да усе-
тите истинския вкус на живота.

Работа

В истинско изпитание се превръща
за някои хора бързото влизане в пре-
дишния трудов ритъм. Най-малкото е
нечестно и към самите вас, и към ко-
легите ви да се заричате през целия
януари, че ей сега ще започнете да ра-
ботите така, както трябва и се очаква
от вас. Хубаво е да си съставяте все-
кидневен план с най-неотложните слу-
жебни задачи. Опитвайте се в начало-
то да изпълните поне една трета от
тях, после - половината, а към края на
седмицата дори да ги увеличите и да
свършите всичко, като си помогнете
при възможност и за следващия месец.
Зимната летаргия не бива да се превръ-
ща във ваше обичайно състояние след
празниците.

Не се разстройвайте, че те са от-
минали и трябва да се потопите в су-
ровите трудови делници. По-добре си
спомнете колко хубаво сте си изкара-
ли с най-близките ви хора. И не забра-
вяйте, че и занапред ще имате още
много поводи за приятни емоции и
страхотни впечатления. А сега трябва
само да помогнете на организма си да
се тонизира, а не да го депресирате
още повече.
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Хора, бдете!
Реабилитирането на фашизма
у нас е държавна политика

Свидетели сме на поредното дока-
зателство, че реабилитирането на фа-
шизма в съвременна България е
държавна политика. “Модерните” вла-
стници първо отмениха присъдите над
хитлеровите поборници, произнесени
от Народния съд, създаден по указа-
ние на победителите във Втората све-
товна война - СССР, САЩ и Велико-
британия, заседавал под техен надзор.
Сетне обявиха със закон “комунизма”
за престъпен и каращисаха ведно бор-
ците от Съпротивата, сталинистите и
строителите на България в десетиле-
тията до 1989 г. За капак туриха па-
метник пред НДК на отявлени фаши-
стки убийци и на деца, за да им се
кланят с цветя и сълзи.

Преди дни в столичния кв. “Диана-
бад” вандали разрушиха възстановена-
та паметна плоча на Петимата от РМС,
загинали в борбата с хитлеризма в
България. Не е за първи път. През
2012 г. в Пловдив поругаха паметта
на Лиляна Димитрова (една от пети-
мата, убита на 25 години) с крив над-
пис “Така загиват безродниците”. А
именно съпротивата срещу фашизма на
тези “безродници”, избити из цялата
страна и на Гарнизонното стрелбище,
стана аргумент да се запази целостта
на победена хитлеристка България в
годините 1946-1947 при преговорите
с победителите и Парижката мирна
конференция. Иначе Южна България
сега нямаше да я има.

Все едно чия ръка събори брутал-
но паметната плоча, тази ръка бе на-
правлявана от политици - от т.нар.
СДС и ГЕРБ, които скочиха срещу
възстановената памет за “комунисти-
ческите дейци”, пробутаха измислица-
та, че те били “обучавани в СССР
организатори на антидържавни ак-
ции”, нарекоха ги “обида за софиян-
ци”. А зам.-кметът Тодор Чобанов
реши, че паметната плоча нарушавала
закона за престъпния комунистически
режим. Та този Чобанов вече повече
от две години стопира желаното от
хиляди българи от страната изгражда-
не на скромния паметник на стотици-
те дечица, екзекутирани безмилостно
в периода 1923-1944 г. Най малката
жертва - Николчо Чампоев от Русе,
пронизана от 12 полицейски куршума,
е едва на годинка и седем месеца.
Никога повече? Омешахте режимите,
зам.-кмете! Нарекохте борците срещу
хитлеризма “спорни” и “създаващи
разединение”. Само че в цял свят геро-
ите от Съпротивата може да разделят
обществото по един единствен начин -
на антифашисти и фашисти. Към кои
се причислявате, г-н Чобанов?

ИБ на БСП-София: Трябва
да бъде защитено правото
на софиянци да почитат
паметта на загиналите

антифашисти

Своя позиция публикува по случая
ИБ на БСП в София. В нея се казва:
“Само преди броени дни беше възста-
новена паметната плоча на петимата
от Работническия младежки съюз
(РМС) в столичния район “Изгрев”. В
началото на 90-те години този памет-
ник на националното достойнство
беше разрушен от новите “сини” вар-
вари, врагове на свободата и демокра-
цията. Така те оскверниха един знак
на почит и признателност пред подви-
га на загиналите в антифашистката
съпротива млади комунисти: Адалберт
Антонов-Малчика, Александър Дими-

Велиана ХРИСТОВА

Един “терорист” - Николчо
от Русе, на годинка и 7 месеца,
заслужил 12 куршума!

СНИМКА МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА

тров-Сашо, Лиляна Димитрова, Йор-
данка Николова и Свилен Русев.

Днес същите варвари за втори път
унищожиха паметната плоча. Показа-
телно е, че ден преди този позорен акт
СДС излезе с декларация, в която с
типична за българския неофашизъм
арогантност обяви петимата ремсисти
- герои на антифашистката съпротива,
за “терористи и съветски агенти, геро-
изирани от тоталитарния режим”. В
същото време авторите на деклараци-
ята отправят заплахи към мажоритар-
но избрания кмет на района д-р Делян
Георгиев заради решението му - част
от предизборната му платформа - да
възстанови знаците на паметта за ан-
тифашисткото минало. “Сините” вар-
вари отново налагат езика на омразата
и разделенията и отказват да приемат

изразената от д-р Георгиев публична
позиция, подкрепена от огромната
част от жителите на кв. “Дианабад”:
“Историята и хората, участвали по
един или друг начин в нейните поврат-
ности, трябва да се помнят, да се ана-
лизират и уважават”.

Вече 30 години реабилитацията на
фашизма преминава през отрицанието
на антифашистката съпротива. Прена-
писват се учебниците, подменя се ис-
торията, заличават се спомените за
онези кървави десетилетия на ХХ век.
Българските участници в антифашист-
ката съпротива се обявяват за
престъпници, а техните убийци се
въздигат за национални герои, като
съзнателно се прикрива истината за
зловещите им престъпления!

Позицията на СДС, подкрепяна

задкулисно от столичната управа на
ГЕРБ, е реваншистка и антиевропей-
ска! Тя нарушава поредица резолюции
на Генералната асамблея на ООН, ко-
ито категорично забраняват: опитите
за ревизия на Втората световна война
и изопачаването на историческата ис-
тина; героизацията и пропагандата на
нацизма и фашизма под каквато и да е
форма; оскверняването и разрушава-
нето на антифашистките паметници,
паметни плочи и мемориали.

За пореден път напомняме: коре-
ните на обединена Европа са антифа-
шистки! Принципите и идеите, съгра-
дили общата европейска история, са
родени от Съпротивата, в която заги-
наха десетки милиони европейски
граждани, включително хиляди и хиля-
ди български антифашисти.

Столичната община дължи отговор
на въпроса “Кой унищожи паметната
плоча на Петимата от РМС?” Ако са
“неизвестни извършители”, защо Йор-
данка Фандъкова и Тодор Чобанов не
се разграничат своевременно от това
престъпно деяние? И да сезират про-
куратурата, както за разрушаването на
паметната плоча на антифашистите,
така и за опитите чрез подбудителство
да бъде отново реализиран фашизмът!
Мълчанието ще означава съучастие в
този позорен акт!

Призоваваме кмета Йорданка Фандъ-
кова и общинските съветници в София
не само да се разграничат от този ван-
далски акт, но и да предприемат всички
законови мерки, за да бъде защитено
правото на софиянци да почитат памет-
та на загиналите антифашисти”.

БАС: Само в България
героите от Съпротивата
са наричани „терористи”

В обръщение до президента Румен
Радев, главния прокурор Иван Гешев,
председателя на Международната фе-
дерация на борците от антифашистката
Съпротива Вилмош Ханти, до ръково-
дителя на българските социалисти в ЕП
Петър Витанов и до медиите Българ-
ският антифашистки съюз заявява:

“БАС подкрепя инициативата на
районното и градско антифашистко
ръководство за възстановяване на па-
метника на загиналите в борбата против
фашизма и капитализма през 1941-1944
г. ремсисти, известни като Петимата от
Работническия младежки съюз (РМС) -
Адалберт Антонов (Малчика), Йордан-
ка Чанкова (Катя), Александър Димит-
ров (Сашо), Лиляна Димитрова (Блага) и
Свилен Русев (Бойко), с подкрепата на
кмета на район “Изгрев” д-р Делян Ге-
оргиев. По този начин се съхранява
историческата памет за героизма на тези
антифашисти. Подобни паметници са
знак, че както в цяла Европа антифаши-
стите са се борили срещу фашизма, така
и в България има хора, които не са сто-
яли безучастно пред неговото настъпле-
ние. Петимата са част от много българи,
дали живота си за ускоряване на побе-
дата над хитлерофашизма във Втората
световна война.

СДС и десницата традиционно во-
дят профашистка политика, включител-
но чрез групата на ГЕРБ в ЕП, в т.ч.
Александър Йорданов и Андрей Кова-
чев. В цяла Европа антифашистите от
Съпротивата са признати за участници
във Втората световна война и само в
България те не само нямат подобен ста-
тут, но наследниците на монархофаши-
стите си позволяват да ги наричат теро-
ристи, шумкари, врагове на народната
власт и да поругават паметниците им.

Осъждаме вандалската акция сре-
щу паметника на ремсистите като про-
ява на неофашизъм и неонацизъм.
Българският антифашистки съюз неот-
клонно следва политика за защита на
историческата истина за антифашист-
ката борба, на противопоставяне на
неофашизма, неонацизма и всички про-
явления на глобалния фашизъм в Бълга-
рия и по света.

Хора, бдете!”
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Œ·˘ËÌ‡ √ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚ Ó·ˇ‚ˇ‚‡ ÍÓÌÍÛÒ Á‡ ‚˙ÁÎ‡„‡ÌÂ Ì‡
ÛÔ‡‚ÎÂÌËÂÚÓ Ì‡ ÒÎÂ‰ÌËÚÂ ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë: ì÷ÂÌÚ˙ Á‡
Ì‡ÒÚ‡Ìˇ‚‡ÌÂ ÓÚ ÒÂÏÂÂÌ ÚËÔ Á‡ Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡ Ò ÔÒËıË˜ÌË
‡ÁÒÚÓÈÒÚ‚‡î, Ò ‡‰ÂÒ „. √ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚, ÛÎ. ì»Î‡ËÓÌ
Ã‡Í‡ËÓÔÓÎÒÍËî π 12, ÂÚ. 3, Í‡Ô‡ˆËÚÂÚ 15 ÏÂÒÚ‡; ì÷ÂÌÚ˙
Á‡ Ì‡ÒÚ‡Ìˇ‚‡ÌÂ ÓÚ ÒÂÏÂÂÌ ÚËÔ Á‡ Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡ Ò
‰ÂÏÂÌˆËˇî, Ò ‡‰ÂÒ „. √ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚, ÛÎ. ì»Î‡ËÓÌ
Ã‡Í‡ËÓÔÓÎÒÍËî π12, ÂÚ.2, Ë Í‡Ô‡ˆËÚÂÚ 15 ÏÂÒÚ‡ Ì‡
ÓÒÌÓ‚‡ÌËÂ ˜Î. 91 Ë ˜Î. 92 ÓÚ œ‡‚ËÎÌËÍ‡ Á‡ ÔËÎ‡„‡ÌÂ Ì‡
Á‡ÍÓÌ‡ Á‡ ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë.

I. ”ÒÎÓ‚Ëˇ Á‡ Û˜‡ÒÚËÂ:
1. ¬ ÍÓÌÍÛÒ‡ ÏÓ„‡Ú ‰‡ Û˜‡ÒÚ‚‡Ú ·˙Î„‡ÒÍË ÙËÁË˜ÂÒÍË

ÎËˆ‡, Â„ËÒÚË‡ÌË ÔÓ “˙„Ó‚ÒÍËˇ Á‡ÍÓÌ, Ë ˛Ë‰Ë˜ÂÒÍË
ÎËˆ‡, ‚ÍÎ˛˜ËÚÂÎÌÓ fiÀÕ÷.

2. ¬ ÍÓÌÍÛÒ‡ ÏÓ„‡Ú ‰‡ Û˜‡ÒÚ‚‡Ú Ë ÙËÁË˜ÂÒÍË ÎËˆ‡,
ËÁ‚˙¯‚‡˘Ë Ú˙„Ó‚ÒÍ‡ ‰ÂÈÌÓÒÚ, Ë ˛Ë‰Ë˜ÂÒÍË ÎËˆ‡,
‚˙ÁÌËÍÌ‡ÎË Ò˙„Î‡ÒÌÓ Á‡ÍÓÌÓ‰‡ÚÂÎÒÚ‚ÓÚÓ Ì‡ ‰Û„‡ ‰˙Ê‡‚‡
- ˜ÎÂÌÍ‡ Ì‡ ≈‚ÓÔÂÈÒÍËˇ Ò˙˛Á, ËÎË Ì‡ ‰Û„‡ ‰˙Ê‡‚‡ ÓÚ
≈‚ÓÔÂÈÒÍÓÚÓ ËÍÓÌÓÏË˜ÂÒÍÓ ÔÓÒÚ‡ÌÒÚ‚Ó.

3.  ‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ ÔÓ Ú. 1 Ë Ú. 2 Úˇ·‚‡ ‰‡ Ò‡ ‚ÔËÒ‡ÌË ‚
–Â„ËÒÚ˙‡ Í˙Ï ¿„ÂÌˆËˇÚ‡ Á‡ ÒÓˆË‡ÎÌÓ ÔÓ‰ÔÓÏ‡„‡ÌÂ.

4. ¬ ÍÓÌÍÛÒ‡ ÌÂ ÏÓÊÂ ‰‡ Û˜‡ÒÚ‚‡ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú, ÍÓÈÚÓ:
 Â Ó·ˇ‚ÂÌ ‚ ÌÂÒ˙ÒÚÓˇÚÂÎÌÓÒÚ ËÎË Â ‚ ÔÓËÁ‚Ó‰ÒÚ‚Ó

ÔÓ Ó·ˇ‚ˇ‚‡ÌÂ ‚ ÌÂÒ˙ÒÚÓˇÚÂÎÌÓÒÚ;
 ÒÂ Ì‡ÏË‡ ‚ ÎËÍ‚Ë‰‡ˆËˇ;
 ËÏ‡ Ô‡Ë˜ÌË Á‡‰˙ÎÊÂÌËˇ Í˙Ï ‰˙Ê‡‚‡Ú‡ ËÎË

Ó·˘ËÌ‡Ú‡ ÔÓ ÒÏËÒ˙Î‡ Ì‡ ˜Î. 162, ‡Î. 2 ÓÚ ƒŒœ ,
ÛÒÚ‡ÌÓ‚ÂÌË Ò ‚ÎˇÁ˙Î ‚ ÒËÎ‡ ‡ÍÚ Ì‡ ÍÓÏÔÂÚÂÌÚÂÌ Ó„‡Ì,
ÓÒ‚ÂÌ ‡ÍÓ ÍÓÏÔÂÚÂÌÚÌËˇÚ Ó„‡Ì Â ‰ÓÔÛÒÌ‡Î ‡ÁÒÓ˜‚‡ÌÂ
ËÎË ÓÚÒÓ˜‚‡ÌÂ Ì‡ Á‡‰˙ÎÊÂÌËˇÚ‡ (Á‡ ÙËÁË˜ÂÒÍË Ë
˛Ë‰Ë˜ÂÒÍË ÎËˆ‡);

 ËÏ‡ Á‡‰˙ÎÊÂÌËˇ Í˙Ï ÓÒË„ÛËÚÂÎÌË ÙÓÌ‰Ó‚Â, ÓÒ‚ÂÌ
‡ÍÓ ÌÂ Â ‰ÓÔÛÒÌ‡ÚÓ ‡ÁÒÓ˜‚‡ÌÂ ËÎË ÓÚÒÓ˜‚‡ÌÂ Ì‡
Á‡‰˙ÎÊÂÌËˇÚ‡ (Á‡ ÙËÁË˜ÂÒÍË Ë ˛Ë‰Ë˜ÂÒÍË ÎËˆ‡);

 Â ÓÒ˙‰ÂÌ Ò ‚ÎˇÁÎ‡ ‚ ÒËÎ‡ ÔËÒ˙‰‡ Á‡ ÔÂÒÚ˙ÔÎÂÌËˇ
ÔÓÚË‚ ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌÓÒÚÚ‡ ËÎË ÔÓÚË‚ ÒÚÓÔ‡ÌÒÚ‚ÓÚÓ, ÓÒ‚ÂÌ
‡ÍÓ ÌÂ Â Â‡·ËÎËÚË‡Ì (Á‡ ÙËÁË˜ÂÒÍË ÎËˆ‡).

 Ó„‡ÚÓ Û˜‡ÒÚÌËˆËÚÂ Ò‡ ˛Ë‰Ë˜ÂÒÍË ÎËˆ‡, Ì‡
ËÁËÒÍ‚‡ÌËˇÚ‡, ÔÓÒÓ˜ÂÌË ‚ Ì‡ÒÚÓˇ˘‡Ú‡ ÚÓ˜Í‡, ÒÎÂ‰‚‡ ‰‡
ÓÚ„Ó‚‡ˇÚ ‚ÒË˜ÍË ˜ÎÂÌÓ‚Â Ì‡ ÚÂıÌËÚÂ ÛÔ‡‚ËÚÂÎÌË Ë
ÍÓÌÚÓÎÌË Ó„‡ÌË.

¬ÒÂÍË Í‡Ì‰Ë‰‡Ú Â ‰Î˙ÊÂÌ ‰‡ Ó·ˇ‚Ë ÔËÒÏÂÌÓ ÔÂ‰
Œ·˘ËÌ‡ √ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚ ÔÓÏÂÌËÚÂ ‚ Ó·ÒÚÓˇÚÂÎÒÚ‚‡Ú‡ ÔÓ
ÔÂ‰ıÓ‰ÌËÚÂ ÚÓ˜ÍË, Ì‡ÒÚ˙ÔËÎË ‚ ÔÓˆÂÒ‡ Ì‡ ÔÓ‚ÂÊ‰‡ÌÂ
Ì‡ ÍÓÌÍÛÒ‡ ‚ 7-‰ÌÂ‚ÂÌ ÒÓÍ ÓÚ Ì‡ÒÚ˙Ô‚‡ÌÂÚÓ Ì‡
Ò˙ÓÚ‚ÂÚÌ‡Ú‡ ÔÓÏˇÌ‡.

II. »ÁËÒÍ‚‡ÌËˇ Í˙Ï Í‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ:
1. ƒ‡ Ò‡ ‰ÓÒÚ‡‚˜ËˆË Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë, ËÏ‡˘Ë ÓÔËÚ

‚ ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂÚÓ Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë Á‡ Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡
Ò Û‚ÂÊ‰‡ÌËˇ;

2. ƒ‡ Ò‡ ‰ÓÒÚ‡‚˜ËˆË Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë, ‡ÁÔÓÎ‡„‡˘Ë
Ò ÙËÌ‡ÌÒÓ‚Ë ÒÂ‰ÒÚ‚‡ Á‡ ËÁ‚˙¯‚‡ÌÂ Ì‡ ‰ÂÈÌÓÒÚÚ‡, ‚
Ò˙ÓÚ‚ÂÚÒÚ‚ËÂ Ò˙Ò ÒÚ‡Ì‰‡ÚËÚÂ Ë ÍËÚÂËËÚÂ,
Â„Î‡ÏÂÌÚË‡ÌË ‚ œœ«—œ.  ‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ ÒÎÂ‰‚‡ ‰‡
ÔËÚÂÊ‡‚‡Ú ‰Ó·‡ ÙËÌ‡ÌÒÓ‚‡ ÒÚ‡·ËÎÌÓÒÚ, „‡‡ÌÚË‡˘‡
ÛÔ‡ÊÌˇ‚‡ÌÂ Ì‡ ‰ÂÈÌÓÒÚÚ‡, ‰ÓÍ‡Á‡Ì‡ Ò „Ó‰Ë¯ÂÌ Ò˜ÂÚÓ‚Ó‰ÂÌ
·‡Î‡ÌÒ Ë ÓÚ˜ÂÚ Á‡ ÔËıÓ‰ËÚÂ Ë ‡ÁıÓ‰ËÚÂ Á‡ ÔÓÒÎÂ‰Ì‡Ú‡
ÔËÍÎ˛˜ÂÌ‡ „Ó‰ËÌ‡ - ÍÓÔËÂ. ¿ÍÓ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ Ò‡
˛Ë‰Ë˜ÂÒÍË  ÎËˆ‡, Â„ËÒÚË‡ÌË ÔÓ Â‰‡ Ì‡ «“– ‚
Ú˙„Ó‚ÒÍËˇ Â„ËÒÚ˙ Í˙Ï ¿„ÂÌˆËˇ ÔÓ ‚ÔËÒ‚‡ÌËˇÚ‡ Ë
„Ó‰Ë¯ÌËˇ ËÏ Ò˜ÂÚÓ‚Ó‰ÂÌ ·‡Î‡ÌÒ Ë ÓÚ˜ÂÚ‡ Á‡ ÔËıÓ‰ËÚÂ Ë
‡ÁıÓ‰ËÚÂ ËÏ Á‡ ÔÓÒÎÂ‰Ì‡Ú‡ ÔËÍÎ˛˜ÂÌ‡ „Ó‰ËÌ‡ Ò‡ Ó·ˇ‚ÂÌË
‚ ÔÓÒÎÂ‰ÌËˇ,  ÌÂ ÒÂ ËÁËÒÍ‚‡ ÚˇıÌÓÚÓ ÔÂ‰ÒÚ‡‚ˇÌÂ Í˙Ï
‰ÓÍÛÏÂÌÚËÚÂ Á‡ Û˜‡ÒÚËÂ.

3. ƒ‡ Ò‡ ‰ÓÒÚ‡‚˜ËˆË Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë, ‡ÁÔÓÎ‡„‡˘Ë
Ò Í‡‰Ó‚Ë Í‡Ô‡ˆËÚÂÚ Ë ÔÓ‰ıÓ‰ˇ˘‡ Í‚‡ÎËÙËÍ‡ˆËˇ Ì‡
ÔÂÒÓÌ‡Î‡.

4. ƒ‡ ÔÂ‰ÒÚ‡‚ˇÚ œÓ„‡Ï‡ Á‡ ‡Á‚ËÚËÂ Ì‡ ‚ÒˇÍ‡
ÒÓˆË‡ÎÌ‡ ÛÒÎÛ„‡.

III.  ’‡‡ÍÚÂËÒÚËÍ‡ Ë ÒÔÂˆËÙËÍ‡ Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌËÚÂ
ÛÒÎÛ„Ë:

1. ’‡‡ÍÚÂËÒÚËÍËÚÂ Ë ÒÔÂˆËÙËÍËÚÂ Ì‡ ÛÒÎÛ„ËÚÂ ì÷ÂÌÚ˙
Á‡ Ì‡ÒÚ‡Ìˇ‚‡ÌÂ ÓÚ ÒÂÏÂÂÌ ÚËÔ Á‡ Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡ Ò
ÔÒËıË˜ÌË ‡ÁÒÚÓÈÒÚ‚‡î Ë ì÷ÂÌÚ˙ Á‡ Ì‡ÒÚ‡Ìˇ‚‡ÌÂ ÓÚ
ÒÂÏÂÂÌ ÚËÔ Á‡ Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡ Ò ‰ÂÏÂÌˆËˇî Ò‡ ÔÓ‰Ó·ÌÓ
ÓÔËÒ‡ÌË ‚ «‡‰‡ÌËˇÚ‡ Á‡ ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ Ò˙ÓÚ‚ÂÚÌËÚÂ
ÛÒÎÛ„Ë.

2. œÂ‰Î‡„‡ÌËÚÂ ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë Úˇ·‚‡ ‰‡ ÓÚ„Ó‚‡ˇÚ
Ì‡ ËÁËÒÍ‚‡ÌËˇÚ‡ Ì‡ ‚ÒË˜ÍË ÌÓÏ‡ÚË‚ÌË ‡ÍÚÓ‚Â, ÏÂÚÓ‰ËÍË
Ë Á‡‰˙ÎÊËÚÂÎÌË ÛÍ‡Á‡ÌËˇ Ì‡ ÍÓÏÔÂÚÂÌÚÌËÚÂ Ó„‡ÌË,
Í‡Ò‡Â˘Ë ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂÚÓ Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë, Í‡ÍÚÓ Ë
ÓÒÚ‡Ì‡ÎËÚÂ ÂÎÂ‚‡ÌÚÌË ÏÂÊ‰ÛÌ‡Ó‰ÌË Ë Ì‡ˆËÓÌ‡ÎÌË
ÌÓÏ‡ÚË‚ÌË ‰ÓÍÛÏÂÌÚË.

IV. ‘ËÌ‡ÌÒË‡ÌÂ Ë Ì‡˜ËÌ Ì‡ ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡
ÒÂ‰ÒÚ‚‡Ú‡:

1. ‘ËÌ‡ÌÒÓ‚ÓÚÓ Û˜‡ÒÚËÂ ÓÚ ÒÚ‡Ì‡ Ì‡ Œ·˘ËÌ‡ √ÓˆÂ
ƒÂÎ˜Â‚ ÒÂ ËÁ‡Áˇ‚‡ ‚ ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ Ô‡Ë˜ÌË ÒÂ‰ÒÚ‚‡
ÓÚ Ó·˘ËÌÒÍËˇ ·˛‰ÊÂÚ Ò˙Ó·‡ÁÌÓ ÒÛ·ÒË‰Ëˇ ÓÚ ‰˙Ê‡‚ÌËˇ
·˛‰ÊÂÚ ÒÔÓÂ‰ ÛÒÚ‡ÌÓ‚ÂÌËÚÂ ‚ Ò˙ÓÚ‚ÂÚÌ‡Ú‡ ÙËÌ‡ÌÒÓ‚‡
„Ó‰ËÌ‡ ÒÚ‡Ì‰‡ÚË Á‡ ËÁ‰˙ÊÍ‡ Ì‡ ‰ÂÎÂ„Ë‡ÌË ÓÚ ‰˙Ê‡‚‡Ú‡
‰ÂÈÌÓÒÚË. ÕÂÔÂ‰‚ËÊ‰‡ÌÂÚÓ Ì‡ ÒÂ‰ÒÚ‚‡ ÓÚ ‰˙Ê‡‚ÌËˇ
·˛‰ÊÂÚ Á‡ Ò˙ÓÚ‚ÂÚÌ‡Ú‡ ÙËÌ‡ÌÒÓ‚‡ „Ó‰ËÌ‡ ËÎË ˜‡ÒÚ ÓÚ ÌÂˇ
Á‡ ËÁ‰˙ÊÍ‡ Ì‡ ÌˇÍÓˇ ÓÚ ËÁ·ÓÂÌËÚÂ ‚ –‡Á‰ÂÎ III ÛÒÎÛ„Ë
Í‡ÚÓ ‰ÂÎÂ„Ë‡Ì‡ ÓÚ ‰˙Ê‡‚‡Ú‡ ‰ÂÈÌÓÒÚ, ÓÒ‚Ó·ÓÊ‰‡‚‡
Ó·˘ËÌ‡Ú‡ ÓÚ ÓÚ„Ó‚ÓÌÓÒÚ Ë ÔÂÍ‡Úˇ‚‡ ‡Ì„‡ÊËÏÂÌÚËÚÂ Á‡
ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌËÚÂ ÛÒÎÛ„Ë Á‡ ÔÂËÓ‰‡, ‚ ÍÓÈÚÓ
ÌÂ Â ÓÒË„ÛÂÌÓ ÙËÌ‡ÌÒË‡ÌÂ. ÕÂÔÂ‰‚ËÊ‰‡ÌÂÚÓ Ì‡
ÒÂ‰ÒÚ‚‡ ÓÚ ‰˙Ê‡‚ÌËˇ ·˛‰ÊÂÚ Á‡ ‰‡‰ÂÌ ÙËÌ‡ÌÒÓ‚ ÔÂËÓ‰

ÎËÁË‡ÌÓ ÓÔËÒ‡ÌËÂ Ì‡:
 ‡ÁıÓ‰Ë Á‡ ‚˙ÁÌ‡„‡Ê‰ÂÌËˇ Ë

ÓÒË„ÛÓ‚ÍË Ì‡ ÔÂÒÓÌ‡Î‡;
 ‡ÁıÓ‰Ë Á‡ ËÁ‰˙ÊÍ‡;
 ÔÓ‰Ó·Ì‡ Ó·ÓÒÌÓ‚Í‡ Ì‡ ‡ÁıÓ‰ËÚÂ

‚ Ò‚Ó·Ó‰ÂÌ ÚÂÍÒÚ.
10. ¬ÒË˜ÍË ‰ÓÍÛÏÂÌÚË Úˇ·‚‡ ‰‡ ÒÂ ÔÂ‰ÒÚ‡‚ˇÚ ‚

ÓË„ËÌ‡Î Ò ËÁÍÎ˛˜ÂÌËÂ Ì‡ ÔÓÒÓ˜ÂÌËÚÂ ÓÚ ¬˙ÁÎÓÊËÚÂÎˇ,
ÍÓËÚÓ Ò‡ ÔÓ‰ÔËÒ‡ÌË Ë ÔÓ‰ÔÂ˜‡Ú‡ÌË ÓÚ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú‡ (‚ˇÌÓ Ò
ÓË„ËÌ‡Î‡).

11. ¬ÒÂÍË Í‡Ì‰Ë‰‡Ú Â ‰Î˙ÊÂÌ ‰‡ Ó·ˇ‚Ë ÔËÒÏÂÌÓ Ì‡
Œ·˘ËÌ‡ √ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚ ÔÓÏÂÌËÚÂ ‚ Ó·ÒÚÓˇÚÂÎÒÚ‚‡Ú‡ ÔÓ
ÔÂ‰ıÓ‰ÌËÚÂ ÚÓ˜ÍË, Ì‡ÒÚ˙ÔËÎË ‚ ÔÓˆÂÒ‡ Ì‡ ÔÓ‚ÂÊ‰‡ÌÂ
Ì‡ ÍÓÌÍÛÒ‡. ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ˆËˇÚ‡ Á‡ Û˜‡ÒÚËÂ ‚ ÍÓÌÍÛÒ‡ Á‡
ÛÔ‡‚ÎÂÌËÂ Ë ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌËÚÂ ÛÒÎÛ„Ë ì÷ÂÌÚ˙
Á‡ Ì‡ÒÚ‡Ìˇ‚‡ÌÂ ÓÚ ÒÂÏÂÂÌ ÚËÔ Á‡ Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡ Ò
ÔÒËıË˜ÌË ‡ÁÒÚÓÈÒÚ‚‡î Ë ì÷ÂÌÚ˙ Á‡ Ì‡ÒÚ‡Ìˇ‚‡ÌÂ ÓÚ
ÒÂÏÂÂÌ ÚËÔ Á‡ Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡ Ò ‰ÂÏÂÌˆËˇî ‚ Œ·˘ËÌ‡
√ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚ ÏÓÊÂ ‰‡ ÒÂ ÔÓÎÛ˜Ë ‚ÒÂÍË ‡·ÓÚÂÌ ‰ÂÌ ÓÚ ‰ÂÌˇ,
ÒÎÂ‰‚‡˘ ‰ÂÌˇ Ì‡ ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ Ó·ˇ‚ÎÂÌËÂÚÓ, ÓÚ 09.00
˜. ‰Ó 16.00 ˜., ‚ »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ ˆÂÌÚ˙ Ì‡ Œ·˘ËÌ‡ √ÓˆÂ
ƒÂÎ˜Â‚. —˙˘‡Ú‡ ÏÓÊÂ ‰‡ ·˙‰Â ËÁÚÂ„ÎÂÌ‡ Ë ÓÚ
ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÌËˇ Ò‡ÈÚ Ì‡ Œ·˘ËÌ‡Ú‡.

VI.  ‡ÂÌ ÒÓÍ Ë ÏˇÒÚÓ Ì‡ ÔÓ‰‡‚‡ÌÂ Ì‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚË:
 ‡ÈÌËˇÚ ÒÓÍ Á‡ ÔÓ‰‡‚‡ÌÂ Ì‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚËÚÂ Á‡ Û˜‡ÒÚËÂ

‚ ÍÓÌÍÛÒ‡ Â ‰Ó 17.00 ˜‡Ò‡ Ì‡ 23.02. 2021 „Ó‰ËÌ‡. ¬ÒË˜ÍË
ËÁËÒÍÛÂÏË ‰ÓÍÛÏÂÌÚË ÒÎÂ‰‚‡ ‰‡ ÒÂ ÔÓ‰‡‚‡Ú ‚ Á‡ÔÂ˜‡Ú‡Ì,
ÌÂÔÓÁ‡˜ÂÌ ÔÎËÍ, (ÎË˜ÌÓ ËÎË Ò ÔÂÔÓ˙˜‡ÌÓ ÔËÒÏÓ Ò
Ó·‡ÚÌ‡ ‡ÁÔËÒÍ‡) Ò Ì‡‰ÔËÒ:

 ‰Ó: Œ·˘ËÌ‡ √ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚, „. √ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚,  ÛÎ.
ì÷‡Ëˆ‡ …Ó‡ÌÌ‡î 2 ì÷ÂÌÚ˙ Á‡ ËÌÙÓÏ‡ˆËˇ Ë Ó·ÒÎÛÊ‚‡ÌÂ
Ì‡ „‡Ê‰‡ÌËÚÂî, „Ë¯Â π 1 ìƒÂÎÓ‚Ó‰ÒÚ‚Óî

 ŒÙÂÚ‡ Á‡ ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë ‚
Ó·˘ÌÓÒÚÚ‡ - ì÷ÂÌÚ˙ Á‡ Ì‡ÒÚ‡Ìˇ‚‡ÌÂ ÓÚ ÒÂÏÂÂÌ ÚËÔ Á‡
Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡ Ò ÔÒËıË˜ÌË ‡ÁÒÚÓÈÒÚ‚‡î Ë ì÷ÂÌÚ˙ Á‡
Ì‡ÒÚ‡Ìˇ‚‡ÌÂ ÓÚ ÒÂÏÂÂÌ ÚËÔ Á‡ Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡ Ò ‰ÂÏÂÌˆËˇî.

œÂ‰ÎÓÊÂÌËˇ, ÔÓÎÛ˜ÂÌË ÒÎÂ‰ Í‡ÈÌËˇ ÒÓÍ, ÌˇÏ‡ ‰‡
·˙‰‡Ú ‡Á„ÎÂÊ‰‡ÌË.

VII. ¬ÂÏÂ Ë Ì‡˜ËÌ Á‡ ÔÓ‚ÂÊ‰‡ÌÂ Ì‡ ÍÓÌÍÛÒ‡:
1.  ÓÌÍÛÒ˙Ú ˘Â ÒÂ ÔÓ‚Â‰Â Ì‡ 25.02.2021 „. ÓÚ 10.00

˜. ÓÚ  ÓÏËÒËˇ, Ì‡ÁÌ‡˜ÂÌ‡ Ò˙Ò Á‡ÔÓ‚Â‰ Ì‡ ÍÏÂÚ‡ Ì‡ Ó·˘ËÌ‡
√ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚, ÍÓˇÚÓ ÒÂ Ò˙ÒÚÓË ÓÚ ÌÂ˜ÂÚÂÌ ·ÓÈ ˜ÎÂÌÓ‚Â.

¬ 14-‰ÌÂ‚ÂÌ ÒÓÍ  ÓÏËÒËˇÚ‡ ‡Á„ÎÂÊ‰‡ ÔÂ‰ÒÚ‡‚ÂÌËÚÂ
ÓÚ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ ‰ÓÍÛÏÂÌÚË, ÓˆÂÌˇ‚‡ Ë ÍÎ‡ÒË‡ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ,
ËÁ„ÓÚ‚ˇ ÔÓÚÓÍÓÎË Á‡ ‰ÓÔÛÒÍ‡ÌÂ Ë ÍÎ‡ÒË‡ÌÂ.

2.  ÓÌÍÛÒ˙Ú ˘Â ÒÂ ÔÓ‚Â‰Â ÔÓ ÒÎÂ‰ÌËˇ Ì‡˜ËÌ:
2.1.  ÓÏËÒËˇÚ‡ ‡Á„ÎÂÊ‰‡ ÔÂ‰ÒÚ‡‚ÂÌËÚÂ ÓÚ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ

‰ÓÍÛÏÂÌÚË Ë ÔÓ‚Âˇ‚‡ Ì‡ÎË˜ËÂÚÓ Ë Â‰Ó‚ÌÓÒÚÚ‡ ËÏ.
œÂ‰ÎÓÊÂÌËˇÚ‡ ÒÂ ÓÚ‚‡ˇÚ Ë ‡Á„ÎÂÊ‰‡Ú ÔÓ Â‰‡ Ì‡ ÚˇıÌÓÚÓ
ÔÓÒÚ˙Ô‚‡ÌÂ.  ‡Ì‰Ë‰‡Ú, ÍÓÈÚÓ ÌÂ ÓÚ„Ó‚‡ˇ Ì‡ ÛÒÎÓ‚ËˇÚ‡ Á‡
Û˜‡ÒÚËÂ, ÌÂ ÒÂ ‰ÓÔÛÒÍ‡ ‰Ó Û˜‡ÒÚËÂ ‚ ÍÓÌÍÛÒ‡.  ‡Ì‰Ë‰‡Ú,
ÍÓÈÚÓ ÌÂ Â ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ËÎ ‚ÒË˜ÍË ËÁËÒÍ‚‡˘Ë ÒÂ ‚ –‡Á‰ÂÎ V
‰ÓÍÛÏÂÌÚË, ÌÂ ÒÂ ‰ÓÔÛÒÍ‡ ‰Ó Û˜‡ÒÚËÂ ‚ ÍÓÌÍÛÒ‡.

2.2.  ÓÏËÒËˇÚ‡ ‡Á„ÎÂÊ‰‡, ÓˆÂÌˇ‚‡ Ë ÍÎ‡ÒË‡
ÔÂ‰ÒÚ‡‚ÂÌËÚÂ ÓÚ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ ‰ÓÍÛÏÂÌÚË. œÂ‰ÎÓÊÂÌËˇÚ‡
ÒÂ ÓˆÂÌˇ‚‡Ú Ë ÍÎ‡ÒË‡Ú ÔÓ Â‰‡ Ì‡ ÚˇıÌÓÚÓ ÔÓÒÚ˙Ô‚‡ÌÂ.

 ÓÏËÒËˇÚ‡ Ò˙ÒÚ‡‚ˇ œÓÚÓÍÓÎË Á‡ ÔÓ‚ÂÊ‰‡ÌÂÚÓ Ì‡
ÍÓÌÍÛÒ‡.

VIII.  ËÚÂËË Á‡ ÓˆÂÌˇ‚‡ÌÂ:
 ‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ ˘Â ·˙‰‡Ú ÓˆÂÌˇ‚‡ÌË Ì‡ ·‡Á‡ ÒÎÂ‰ÌËÚÂ

ÍËÚÂËË Ë Ò˙ÓÚ‚ÂÚÌËˇ Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÂÌ ·ÓÈ ÚÓ˜ÍË:
1. —˙ÓÚ‚ÂÚÒÚ‚ËÂ Ì‡ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú‡ Ò ÔÂ‰‚‡ËÚÂÎÌÓ

Ó·ˇ‚ÂÌËÚÂ ÛÒÎÓ‚Ëˇ - 10 Ú.
2. ŒÔËÚ Ì‡ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú‡ ‚ ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂÚÓ Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌË

ÛÒÎÛ„Ë - 15 Ú.
3. –‡·ÓÚÂÌ Í‡Ô‡ˆËÚÂÚ Ì‡ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú‡ Ë Í‚‡ÎËÙËÍ‡ˆËˇ Ì‡

Í‡‰ËÚÂ - 25 Ú.
4. ‘ËÌ‡ÌÒÓ‚‡ ÒÚ‡·ËÎÌÓÒÚ Ì‡ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú‡ - 10 Ú.
5. ŒˆÂÌÍ‡ Ì‡ “ÂıÌË˜ÂÒÍÓÚÓ ÔÂ‰ÎÓÊÂÌËÂ - 20 Ú.
6. ŒˆÂÌÍ‡ Ì‡ ‘ËÌ‡ÌÒÓ‚ÓÚÓ ÔÂ‰ÎÓÊÂÌËÂ - 10 Ú.
7. ¬˙ÁÏÓÊÌÓÒÚ Á‡ ÔË‚ÎË˜‡ÌÂ Ì‡ ‰ÓÔ˙ÎÌËÚÂÎÌË

ÒÂ‰ÒÚ‚‡ - 10 Ú.
Ã‡ÍÒËÏ‡ÎÂÌ Ó·˘ ·ÓÈ ÚÓ˜ÍË: 100
¬ÒÂÍË ˜ÎÂÌ ÓÚ  ÓÏËÒËˇÚ‡ ÔÓÒÚ‡‚ˇ ËÌ‰Ë‚Ë‰Û‡ÎÌË ÓˆÂÌÍË

ÔÓ ÔÓÒÓ˜ÂÌËÚÂ ÔÓ-„ÓÂ ÍËÚÂËË, Í‡ÚÓ Í‡ÈÌËˇÚ ÂÁÛÎÚ‡Ú
Ì‡ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú‡ Â ÒÂ‰ÌÓ‡ËÚÏÂÚË˜ÂÌ ÓÚ ÂÁÛÎÚ‡ÚËÚÂ Ì‡
‚ÒË˜ÍË ˜ÎÂÌÓ‚Â.

 ‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ, ÔÓÎÛ˜ËÎË Í‡ÂÌ ÂÁÛÎÚ‡Ú 70 Ë ÔÓ‚Â˜Â
ÚÓ˜ÍË, ÒÂ ÍÎ‡ÒË‡Ú ÓÚ  ÓÏËÒËˇÚ‡ ‚ Ò˙ÓÚ‚ÂÚÒÚ‚ËÂ Ò ÔÓÎÛ˜ÂÌËˇ
ÓÚ Úˇı ·ÓÈ ÚÓ˜ÍË.  ‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ, ÔÓÎÛ˜ËÎË ÔÓ-Ï‡ÎÍÓ ÓÚ 70
ÚÓ˜ÍË, ÒÂ Ò˜ËÚ‡Ú Á‡ ÌÂËÁ‰˙Ê‡ÎË ÍÓÌÍÛÒ‡.

IX.  ‡ÂÌ ÒÓÍ Á‡ Ó·ˇ‚ˇ‚‡ÌÂ Ì‡ ÂÁÛÎÚ‡ÚËÚÂ ÓÚ
ÍÓÌÍÛÒ‡:

1. ¬ 3-‰ÌÂ‚ÂÌ ÒÓÍ ÓÚ ÔÓÎÛ˜‡‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ËÁ„ÓÚ‚ÂÌËÚÂ
ÔÓÚÓÍÓÎË, ÍÏÂÚ˙Ú Ì‡ Œ·˘ËÌ‡ √ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚ ËÁ‰‡‚‡ Á‡ÔÓ‚Â‰
Á‡ ÓÔÂ‰ÂÎˇÌÂ Ì‡ ÒÔÂ˜ÂÎËÎËˇ ÍÓÌÍÛÒ‡ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú.

2. –ÂÁÛÎÚ‡ÚËÚÂ ÓÚ ÍÓÌÍÛÒ‡ ÒÂ Ò˙Ó·˘‡‚‡Ú Ì‡ Û˜‡ÒÚ‚‡ÎËÚÂ
Í‡Ì‰Ë‰‡ÚË ‚ 7-‰ÌÂ‚ÂÌ ÒÓÍ ÓÚ ËÁ‰‡‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ Á‡ÔÓ‚Â‰Ú‡.

3. «‡ÔÓ‚Â‰Ú‡ ÔÓ‰ÎÂÊË Ì‡ Ó·Ê‡Î‚‡ÌÂ ÔÓ Â‰‡ Ì‡
¿‰ÏËÌËÒÚ‡ÚË‚ÌÓÔÓˆÂÒÛ‡ÎÌËˇ ÍÓ‰ÂÍÒ. Œ·Ê‡Î‚‡ÌÂÚÓ Ì‡
Á‡ÔÓ‚Â‰Ú‡ ÌÂ ÒÔË‡ ËÁÔ˙ÎÌÂÌËÂÚÓ.

4. ¬˙Á ÓÒÌÓ‚‡ Ì‡ Á‡ÔÓ‚Â‰Ú‡ Á‡ ÓÔÂ‰ÂÎˇÌÂ Ì‡
ÍÎ‡ÒË‡ÌÂÚÓ Ì‡ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ ÍÏÂÚ˙Ú Ì‡ Ó·˘ËÌ‡Ú‡ ÒÍÎ˛˜‚‡
‰Ó„Ó‚Ó Ò Í‡Ì‰Ë‰‡Ú‡, ÍÎ‡ÒË‡Ì Ì‡ Ô˙‚Ó ÏˇÒÚÓ.

5. ƒÓ„Ó‚Ó ÏÓÊÂ ‰‡ ÒÂ ÒÍÎ˛˜Ë Ë ÔË Ì‡ÎË˜ËÂ Ì‡
Â‰ËÌÒÚ‚ÂÌ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú ˜ÂÁ ÔˇÍÓ ‰Ó„Ó‚‡ˇÌÂ.

¬À¿ƒ»Ã»– ÃŒ— Œ¬
 ÏÂÚ Ì‡ Ó·˘ËÌ‡ √ÓˆÂ ƒÂÎ˜Â‚

ОБЯВЛЕНИЕ
Œ¡Ÿ»Õ¿ √Œ÷≈ ƒ≈À◊≈¬

ÌÂ ÔÂÍ‡Úˇ‚‡ ƒÓ„Ó‚Ó‡ Ò ËÁ·‡ÌËˇ ‰ÓÒÚ‡‚˜ËÍ, ÓÒ‚ÂÌ ‚
ÒÎÛ˜‡ËÚÂ, ÍÓ„‡ÚÓ ÛÒÎÛ„‡ Â Á‡ÍËÚ‡ Ò˙Ò Á‡ÔÓ‚Â‰ Ì‡
»ÁÔ˙ÎÌËÚÂÎÌËˇ ‰ËÂÍÚÓ Ì‡ ¿„ÂÌˆËˇÚ‡ Á‡ ÒÓˆË‡ÎÌÓ
ÔÓ‰ÔÓÏ‡„‡ÌÂ.

2. ‘ËÌ‡ÌÒË‡ÌÂÚÓ Ì‡ ÛÒÎÛ„ËÚÂ, ÓÒ‚ÂÌ ÓÚ ƒ˙Ê‡‚ÌËˇ
·˛‰ÊÂÚ, ÏÓÊÂ ‰‡ ÒÂ ÓÒ˙˘ÂÒÚ‚ˇ‚‡ Ë Ò˙Ò ÒÂ‰ÒÚ‚‡ ÓÚ:

 Œ·˘ËÌÒÍËˇ ·˛‰ÊÂÚ;
 Õ‡ˆËÓÌ‡ÎÌË Ë ÏÂÊ‰ÛÌ‡Ó‰ÌË ÔÓ„‡ÏË;
 ƒ‡ÂÌËˇ ÓÚ ÏÂÒÚÌË Ë ˜ÛÊ‰ÂÒÚ‡ÌÌË ÙËÁË˜ÂÒÍË Ë

˛Ë‰Ë˜ÂÒÍË ÎËˆ‡;
 —Â‰ÒÚ‚‡ ÓÚ ‘ÓÌ‰ ì—ÓˆË‡ÎÌ‡ Á‡ÍËÎ‡î;
 ƒÛ„Ë ËÁÚÓ˜ÌËˆË.

3. —Ú‡Ì‰‡Ú˙Ú Á‡ ÙËÌ‡ÌÒË‡ÌÂ Ì‡ ‰ÂÎÂ„Ë‡Ì‡Ú‡ ÓÚ
‰˙Ê‡‚‡Ú‡ ‰ÂÈÌÓÒÚ ì÷ÂÌÚ˙ Á‡ Ì‡ÒÚ‡Ìˇ‚‡ÌÂ ÓÚ ÒÂÏÂÂÌ ÚËÔ Á‡
Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡ Ò ÔÒËıË˜ÌË ‡ÁÒÚÓÈÒÚ‚‡î ÔÂÁ 2021 „. Â
18150 Î‚. Á‡ Â‰ÌÓ ÏˇÒÚÓ Á‡ Â‰Ì‡ „Ó‰ËÌ‡. —Ú‡Ì‰‡Ú˙Ú Á‡
ÙËÌ‡ÌÒË‡ÌÂ Ì‡ ‰ÂÎÂ„Ë‡Ì‡Ú‡ ÓÚ ‰˙Ê‡‚‡Ú‡ ‰ÂÈÌÓÒÚ ì÷ÂÌÚ˙
Á‡ Ì‡ÒÚ‡Ìˇ‚‡ÌÂ ÓÚ ÒÂÏÂÂÌ ÚËÔ Á‡ Ô˙ÎÌÓÎÂÚÌË ÎËˆ‡ Ò ‰ÂÏÂÌˆËˇî
ÔÂÁ 2021 „. Â 18150 Î‚. Á‡ Â‰ÌÓ ÏˇÒÚÓ Á‡ Â‰Ì‡ „Ó‰ËÌ‡.
—Ú‡Ì‰‡ÚËÚÂ Ò‡ Ò˙„Î‡ÒÌÓ –Â¯ÂÌËÂ π 790 ÓÚ 30.10.2020 „. Ì‡
ÃËÌËÒÚÂÒÍËˇ Ò˙‚ÂÚ Á‡ ÔËÂÏ‡ÌÂ Ì‡ ÒÚ‡Ì‰‡ÚË Á‡ ‰ÂÎÂ„Ë‡ÌËÚÂ
ÓÚ ‰˙Ê‡‚‡Ú‡ ‰ÂÈÌÓÒÚË Ò Ì‡ÚÛ‡ÎÌË Ë ÒÚÓÈÌÓÒÚÌË ÔÓÍ‡Á‡ÚÂÎË
ÔÂÁ 2021 „. œË ËÁÏÂÌÂÌËÂ Ì‡ ÒÚ‡Ì‰‡ÚËÚÂ ÓÚ ÃËÌËÒÚÂÒÍËˇ
Ò˙‚ÂÚ, œÓ„‡ÏËÚÂ Á‡ ‡Á‚ËÚËÂ Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌËÚÂ ÛÒÎÛ„Ë Ë
Á‡ÔÎ‡˘‡ÌÂÚÓ Ì‡ ƒÓÒÚ‡‚˜ËÍ‡ ÔÓ‰ÎÂÊ‡Ú Ì‡ ‡ÍÚÛ‡ÎËÁ‡ˆËˇ. Œ·˘ËˇÚ
‡ÁÏÂ Ì‡ ÒÂ‰ÒÚ‚‡Ú‡ ‰Ó Í‡ˇ Ì‡ Í‡ÎÂÌ‰‡Ì‡Ú‡ „Ó‰ËÌ‡ ÒÂ
ÓÔÂ‰ÂÎˇ ÔÓÔÓˆËÓÌ‡ÎÌÓ, Ò˜ËÚ‡ÌÓ ÓÚ ‰‡Ú‡Ú‡ Ì‡ ‚ÎËÁ‡ÌÂ ‚
ÒËÎ‡ Ì‡ ‰Ó„Ó‚Ó‡. –‡ÁÏÂ˙Ú Ì‡ ·˛‰ÊÂÚ‡ Á‡ ÒÎÂ‰‚‡˘ËÚÂ „Ó‰ËÌË
˘Â ·˙‰Â ‚ Ò˙ÓÚ‚ÂÚÒÚ‚ËÂ Ò˙Ò ÒÚ‡Ì‰‡ÚËÚÂ Á‡ Ò˙ÓÚ‚ÂÚÌ‡Ú‡ „Ó‰ËÌ‡,
Ò˙„Î‡ÒÌÓ –Â¯ÂÌËÂ Ì‡ ÃËÌËÒÚÂÒÍËˇ Ò˙‚ÂÚ. œË ÔÓÏˇÌ‡ Ì‡
Í‡Ô‡ˆËÚÂÚ‡ Ì‡ ÌˇÍÓˇ ÓÚ ÒÓˆË‡ÎÌËÚÂ ÛÒÎÛ„Ë, ‚Ó‰Â˘ ‰Ó ÔÓÏˇÌ‡
Ì‡ ÒÛÏ‡Ú‡ Á‡ ËÁ‰˙ÊÍ‡, Ò˙˘‡Ú‡ ÒÂ ÍÓË„Ë‡ Ò˙ÓÚ‚ÂÚÌÓ Ò ‡ÌÂÍÒ
Í˙Ï ‰Ó„Ó‚Ó‡. »«œ⁄ÀÕ»“≈Àfl“ ‚Ó‰Ë ÓÚ‰ÂÎÌ‡ Ò˜ÂÚÓ‚Ó‰Ì‡
ÓÚ˜ÂÚÌÓÒÚ Á‡ ‚ÒˇÍ‡ ÓÚ ÒÓˆË‡ÎÌËÚÂ ÛÒÎÛ„Ë, Ó·ÂÍÚ Ì‡ ‚˙ÁÎ‡„‡ÌÂ.

4. œÓ„‡ÏËÚÂ Á‡ ‡Á‚ËÚËÂ Ì‡ ‚ÒˇÍ‡ Â‰Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌ‡ ÛÒÎÛ„‡,
Ò˙ÒÚÓˇ˘Ë ÒÂ ÓÚ “ÂıÌË˜ÂÒÍÓ Ë ‘ËÌ‡ÌÒÓ‚Ó ÔÂ‰ÎÓÊÂÌËˇ,
ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ÂÌË ÓÚ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ Ò ÍÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ˆËˇ, „Ë
Ó·‚˙Á‚‡Ú Ò ÚˇıÌ‡Ú‡ Â‡ÎËÁ‡ˆËˇ ÔË ÒÔÂ˜ÂÎ‚‡ÌÂ Ì‡ ÍÓÌÍÛÒ‡
Ë ÔÂ‰ÒÚ‡‚Îˇ‚‡Ú ÌÂ‡Á‰ÂÎÌ‡ ˜‡ÒÚ ÓÚ ‰Ó„Ó‚Ó‡ Ò Œ·˘ËÌ‡ √ÓˆÂ
ƒÂÎ˜Â‚. œÓÏÂÌË ÏÓ„‡Ú ‰‡ ·˙‰‡Ú Ô‡‚ÂÌË ÔÓ Ô‡‡„‡ÙËÚÂ Ò
ËÁË˜ÌÓÚÓ Û‚Â‰ÓÏÎÂÌËÂ ÓÚ ÒÚ‡Ì‡ Ì‡ ƒÓÒÚ‡‚˜ËÍ‡ Ì‡ ‚ÒˇÍÓ
ÔÓÎÛ„Ó‰ËÂ. ƒÛ„Ë ÔÓÏÂÌË ÒÂ ËÁ‚˙¯‚‡Ú ÔÓÒÂ‰ÒÚ‚ÓÏ ‡ÌÂÍÒ
Í˙Ï ÒÍÎ˛˜ÂÌËˇ ‰Ó„Ó‚Ó ÔË ËÁÏÂÌÂÌËÂ Ì‡ ÌÓÏ‡ÚË‚Ì‡Ú‡
ÛÂ‰·‡, ÒÛÏ‡Ú‡ Ì‡ Â‰ËÌÌËÚÂ ‡ÁıÓ‰ÌË ÒÚ‡Ì‰‡ÚË, ‚Ë‰‡ ËÎË
Í‡Ô‡ˆËÚÂÚ‡ Ì‡ ÌˇÍÓˇ ÓÚ ÒÓˆË‡ÎÌËÚÂ ÛÒÎÛ„Ë, ÔÓ ÔÂ‰ÔËÒ‡ÌËˇ Ì‡
ÍÓÌÚÓÎÌË Ó„‡ÌË, ÌÂÔÂÓ‰ÓÎËÏ‡ ÒËÎ‡ ËÎË ÌÂÔÂ‰‚Ë‰ÂÌË
Ó·ÒÚÓˇÚÂÎÒÚ‚‡. ƒÓÒÚ‡‚˜ËÍ˙Ú ‰˙ÎÊË Á‡ ‚ÒˇÍ‡ Â‰Ì‡ ÓÚ ÒÓˆË‡ÎÌËÚÂ
ÛÒÎÛ„Ë ÔÂ‰ÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ ÏÂÒÂ˜ÌË ÓÚ˜ÂÚË Ë ‡ÁıÓ‰ÓÓÔ‡‚‰‡ÚÂÎÌË
‰ÓÍÛÏÂÌÚË Á‡ ‡ÁıÓ‰Ë, ÍÓËÚÓ Ò˙ÓÚ‚ÂÚÒÚ‚‡Ú Ì‡ ‡ÍÚÛ‡ÎËÁË‡ÌËÚÂ
ÙËÌ‡ÌÒÓ‚Ë ÔÂ‰ÎÓÊÂÌËˇ.

5.  ÏÂÚ˙Ú Ì‡ Œ·˘ËÌ‡Ú‡ ÓÒ˙˘ÂÒÚ‚ˇ‚‡ ÍÓÌÚÓÎ Á‡
ˆÂÎÂÒ˙Ó·‡ÁÌÓÚÓ ‡ÁıÓ‰‚‡ÌÂ Ì‡ ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ÂÌËÚÂ ÒÂ‰ÒÚ‚‡.

V. ƒÓÍÛÏÂÌÚË Á‡ Û˜‡ÒÚËÂ:
œË ÔÓ‰„ÓÚÓ‚Í‡ Ì‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚËÚÂ Á‡ Û˜‡ÒÚËÂ ‚ÒÂÍË Í‡Ì‰Ë‰‡Ú

Úˇ·‚‡ ‰‡ ÒÂ ÔË‰˙Ê‡ ÚÓ˜ÌÓ Í˙Ï Ó·ˇ‚ÂÌËÚÂ ÛÒÎÓ‚Ëˇ.
1. œÂ‰ÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚÒÚ‚‡˘‡Ú‡ Ó„‡ÌËÁ‡ˆËˇ - ˆÂÎË,

ÒÙÂË Ì‡ ‰ÂÈÌÓÒÚ, Â‡ÎËÁË‡ÌË ‰Ó„Ó‚ÓË/ÔÓÂÍÚË Á‡
ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë ÔÂÁ ÔÓÒÎÂ‰ÌËÚÂ ÔÂÚ „Ó‰ËÌË
Ò ÔÓÒÓ˜‚‡ÌÂ Ì‡ ÒÓÍÓ‚Â, ÙËÌ‡ÌÒË‡ÌÂ, ÛÒÚÓÈ˜Ë‚ÓÒÚ;

2. «‡‚ÂÂÌÓ ÍÓÔËÂ ÓÚ Â¯ÂÌËÂ Á‡ Ò˙‰Â·Ì‡ Â„ËÒÚ‡ˆËˇ;
3. «‡‚ÂÂÌÓ ÍÓÔËÂ ÓÚ Í‡Ú‡Ú‡ Á‡ Ë‰ÂÌÚËÙËÍ‡ˆËˇ ÔÓ

¡”À—“¿“;
4 ”‰ÓÒÚÓ‚ÂÂÌËˇ, ËÁ‰‡‰ÂÌË ÓÚ ÍÓÏÔÂÚÂÌÚÌËÚÂ ‰˙Ê‡‚ÌË Ë

Ó·˘ËÌÒÍË Ó„‡ÌË Á‡ Ó·ÒÚÓˇÚÂÎÒÚ‚‡Ú‡ ‚ ‡Á‰ÂÎ I Ú. 4, Ò˙ÓÚ‚ÂÚÌÓ
‰ÂÍÎ‡‡ˆËË, ÔÓ‰ÔËÒ‡ÌË ÓÚ ˜ÎÂÌÓ‚ÂÚÂ Ì‡ ÛÔ‡‚ËÚÂÎÌËÚÂ Ë
ÍÓÌÚÓÎÌË Ó„‡ÌË Ì‡ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú‡;

5. ”‰ÓÒÚÓ‚ÂÂÌËÂ Á‡ ‚ÔËÒ‚‡ÌÂ ‚ Â„ËÒÚ˙‡ Í˙Ï ¿—œ (Á‡
‚ÒË˜ÍË ÒÓˆË‡ÎÌË ÛÒÎÛ„Ë, Á‡ ÍÓËÚÓ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚÒÚ‚‡);

6. «‡‚ÂÂÌÓ ÍÓÔËÂ ÓÚ „Ó‰Ë¯ÌËˇ Ò˜ÂÚÓ‚Ó‰ÂÌ ·‡Î‡ÌÒ Ë ÓÚ
ÓÚ˜ÂÚ‡ Á‡ ÔËıÓ‰ËÚÂ Ë ‡ÁıÓ‰ËÚÂ Ì‡ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚËÚÂ Á‡ ÔÓÒÎÂ‰ÌËÚÂ
‰‚Â „Ó‰ËÌË;

7. —ÔÓ‡ÁÛÏÂÌËÂ Á‡ Ô‡ÚÌ¸ÓÒÚ‚Ó (‚ ÒÎÛ˜‡ËÚÂ Ì‡
ÍÓÌÒÓˆËÛÏ);

8. œÂÔÓ˙ÍË ÓÚ ÙËÌ‡ÌÒË‡˘Ë Ó„‡ÌËÁ‡ˆËË Ë Ô‡ÚÌ¸ÓË
- ÓÚ 1 ‰Ó 3 ·Óˇ ‚ ÓË„ËÌ‡Î ËÎË Á‡‚ÂÂÌÓ ÍÓÔËÂ;

9. œÓ„‡Ï‡ Á‡ ‡Á‚ËÚËÂ Ì‡ ‚ÒˇÍ‡ ÒÓˆË‡ÎÌ‡ ÛÒÎÛ„‡, Á‡
ÍÓˇÚÓ ÒÂ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚÒÚ‚‡ Á‡ ˆÂÎËˇ 5-„Ó‰Ë¯ÂÌ ÔÂËÓ‰ Ì‡
ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌÂ Ì‡ ÛÒÎÛ„‡Ú‡, ÍÓˇÚÓ ‚ÍÎ˛˜‚‡:

9.1. “ÂıÌË˜ÂÒÍÓ ÔÂ‰ÎÓÊÂÌËÂ ÔÓ Ó·‡ÁÂˆ (œËÎÓÊÂÌËÂ π
2 Í˙Ï ÍÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ˆËˇ) Á‡ ‚ÒˇÍ‡ ÒÓˆË‡ÎÌ‡ ÛÒÎÛ„‡,
Á‡ ÍÓˇÚÓ ÒÂ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚÒÚ‚‡, ‚ÍÎ˛˜‚‡˘Ó:

 ’‡‡ÍÚÂËÒÚËÍ‡ Ì‡ ˆÂÎÂ‚‡Ú‡ „ÛÔ‡ Ì‡ ÍÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ÛÒÎÛ„‡
 ÷ÂÎË Ì‡ ÍÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ÛÒÎÛ„‡
 Œ˜‡Í‚‡ÌË ÂÁÛÎÚ‡ÚË
 œÓ‰Ó·ÌÓ ÓÔËÒ‡ÌËÂ Ë „‡ÙËÍ Ì‡ ‰ÂÈÌÓÒÚËÚÂ
 ÃÂÚÓ‰Ë Ì‡ ‡·ÓÚ‡
 –‡·ÓÚÂÌ Í‡Ô‡ˆËÚÂÚ Ì‡ Í‡Ì‰Ë‰‡Ú‡ Ë Í‚‡ÎËÙËÍ‡ˆËˇÚ‡ Ì‡

Í‡‰ËÚÂ Á‡ ‚ÒˇÍ‡ ÒÓˆË‡ÎÌ‡ ÛÒÎÛ„‡, Á‡ ÍÓˇÚÓ ÒÂ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚÒÚ‚‡,
Ò˙‰˙Ê‡˘‡ Ó„‡ÌËÁ‡ˆËÓÌÌ‡ ÒÚÛÍÚÛ‡, ÓÔÂ‡ÚË‚ÌÓ Ë
ÙËÌ‡ÌÒÓ‚Ó ÛÔ‡‚ÎÂÌËÂ Ì‡ ÛÒÎÛ„‡Ú‡, ˘‡ÚÌÓ ‡ÁÔËÒ‡ÌËÂ,
Í‚‡ÎËÙËÍ‡ˆËˇ, ÔÓ„‡ÏË Á‡ Ó·Û˜ÂÌËÂ Ë ÓÚ„Ó‚ÓÌÓÒÚË Ì‡
ÔÂÒÓÌ‡Î‡

 »ÌÒÚÛÏÂÌÚË Á‡ ÔÓ‚ÂÍ‡ Ì‡ Í‡˜ÂÒÚ‚ÓÚÓ Ì‡ ÛÒÎÛ„‡Ú‡
 ÃÂÍË Á‡ Á‡˘ËÚ‡ Ì‡ ÎË˜ÌËÚÂ ‰‡ÌÌË Ì‡ ÔÓÚÂ·ËÚÂÎËÚÂ Ì‡

ÛÒÎÛ„‡Ú‡
 ƒÛ„Ë

9.2. ‘ËÌ‡ÌÒÓ‚Ó ÔÂ‰ÎÓÊÂÌËÂ (‚ ÎÂ‚‡) ÔÓ Ó·‡ÁÂˆ - (œË-
ÎÓÊÂÌËÂ π 2 Í˙Ï ÍÓÌÍÛÒÌ‡Ú‡ ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡ˆËˇ) Á‡ ‚ÒˇÍ‡ Â‰Ì‡
ÒÓˆË‡ÎÌ‡ ÛÒÎÛ„‡, Á‡ ÍÓˇÚÓ ÒÂ Í‡Ì‰Ë‰‡ÚÒÚ‚‡, ‚ÍÎ˛˜‚‡˘Ó ‰ÂÚ‡È-
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НАКРАТКО

Балет „Арабеск” играе
„Лешникотрошачката”
Атрактивният спектакъл с хореографията на Боряна
Сечанова ще бъде представен на 10 януари от 17 ч.

„Бели нощи” с премиера
в ТР „Сфумато”

Съвременната танцова
приказка за деца и възрастни
“Лешникотрошачката” по
музика на Чайковски пред-
ставя Балет “Арабеск” на
10 януари от 17 ч. на сцена-
та на Националния музика-
лен театър “Стефан Маке-
донски”. Хореографията е на
Боряна Сечанова, сценогра-
фия - Борис Стойнов, худож-
ничка - Цветанка Петкова-
Стойнова, научи ДУМА от
Мая Михайлова.

“Лешникотрошачката” на
Балет “Арабеск”, сътворен по
прочутата приказка на Е.Т.А.
Хофман и вълшебната музи-
ка на Чайковски, е интересен,
съвременен и в същото време
атрактивен спектакъл, създа-
ващ атмосфера и настроение.

Посланието е, че всеки
човек трябва да е свободен да
фантазира, да е свободен в
избора си да превръща мечти-
те си в реалност и да променя
около себе си света така, как-
то той мечтае да го направи,
Спектакълът е фееричен, в
него не липсват любимите
герои от приказката на Хоф-
ман - мишките, играчките, ко-
ито оживяват, и самият принц
Лешникотрошача.

В ролята на Мари ще ви-

Софийската опера ще представи
“Рейнско злато” от Рихард Вагнер -
адаптация за младата публика, на
10 януари от 16 ч. на голямата сцена.
Това е първата част от тетралогията
“Пръстенът на нибелунга”, в която
коварните джуджета Алберих и Миме
ще откраднат златното съкровище на
Рейн от безгрижните дъщери на вели-
ката река. А който притежава злато-
то, притежава вълшебна сила - власт
над света.

Великаните Фазолт и Фафнер са
построили замъка Валхала за боговете.
Върховният бог Вотан няма с какво да
им плати. Тогава те отвличат богинята
на младостта Фрая, без чиито плодове
боговете губят вечната си младост. За
да помогне на Вотан, лукавият бог на

СНИМКА ГЕОРГИ СИРКАТОВ

Театрална работилница “Сфу-
мато” кани на 11 януари от 19 ч.
в камерната зала на премиерата
на “Бели нощи” от Достоевски,
драматургична версия Надежда
Колева и Румен Драганов (номина-
ция на Малък сезон 2020 - онлайн
творческа работилница). Участват
Надежда Колева, Румен Драганов,
Стефан Саръиванов. Костюми
Десислава Иванова @di+/ DIPLUS,
музика Христо Намлиев, консул-
тант проф. Маргарита Младено-
ва. Следващото премиерно пред-
ставление е на 28 януари.

Представления в Куклен
театър НАТФИЗ

СНИМКА НАТФИЗ

“Момче и вятър”

Куклен театър НАТФИЗ започва
представленията си за 2021 г. с
“Приказки за Хитър Петър” на
9 януари от 11 ч. (и 30 януари от
11 ч.). Спектакълът за деца над
5 години е по български народни
приказки, постановка проф. Боньо
Лунгов, режисура доц. д-р Констан-
тин Каракостов, ас. Мариан Ранге-
лов и ас. Любомир Генчев, клас проф.
Боньо Лунгов. На 16 и 23 януари от
11 ч. са премиерните спектакли
(състав “Б”) на “Момче и вятър” (за
деца над 5 години), драматизация
Илия Деведжиев, режисьор Тодор
Вълов, клас проф. Боньо Лунгов. Кла-
сическата народна приказка е обога-
тена с нови ситуации и герои.

И Филип Трифонов
си отиде

Известният ак-
тьор Филип Трифонов
почина на 73-годишна
възраст, съобщиха от
Съюза на артистите в
България. Изиграл е
главни роли в знакови-
те за родното кино
филми “Момчето си
отива” и “Оркестър без име”. Сред
театралните му изяви са “Аудиенция”,
“Секънд хенд”, “Западна Германия - оте-
чество мое”, “Детектор на лъжата” и
др. Съосновател е на Естествен театър
“Трифоноф & Гундеров” заедно с режи-
сьора Николай Гундеров. Работил е в
Сатиричния театър, в ДТ “Н. Й. Вапца-
ров” в Благоевград, Театър “София”,
СИФ “Бояна”, НТ “Иван Вазов”, Театър
199. Член е на САБ и на СБФД. Почетен
гражданин е на София. Поклонението ще
се състои на 9 януари от 11 ч. в черквата
“Св. Седмочисленици”.

СНИМКА
THEATER.BG

СНИМКА БАЛЕТ “АРАБЕСК”

една неочаквана роля, на
принцеса Мишонка - Кон-
стантина Ханджиева, в ро-
лята на Снежната кралица е
Ангелина Гаврилова.

“Спектакълът минава на
един дъх и е изключително
атрактивен. Той демонстри-
ра високия професиона-
лизъм и възможности на
танцьорите от Балет “Ара-
беск”, който за пореден път
защити класата си на първа
и единствена компания за
съвременен танц у нас и за-
реди почитателите си с ис-
тинско коледно настроение.
Сюжетът е представен с
изтънчено въображение,
проникновен романтизъм и
модерна чувствителност”,
отбелязва Мария Русанова.

Мерките за безопасност с
цел предотвратяване разпро-
странението на КОВИД-19
по време на спектаклите в Му-
зикалния театър са съобра-
зени с всички разпоредби и
препоръки на Министер-
ството на здравеопазването,
както и от Столичната общи-
на. Местата в зрителната зала
са ограничени до 30 процен-
та от наличните. Домакините
молят зрителите да носят ма-
ски и да спазват дистанция.

дим Виктория Петрова, на
принца - Васил Дипчиков, на
братчето на Мари  Фриц -

Филип Миланов. В магьос-
ника Дроселмайер се
превръща Асен Наков, а в

„Рейнско злато” от Вагнер - адаптация
за младата публика, показва Софийската опера

СНИМКИ НАЦИОНАЛНА ОПЕРА И БАЛЕТ

огъня Логе ще прилъже Алберих и два-
мата ще му отнемат изкования вече от
него златен вълшебен шлем, който му
позволява да се превръща в различни
животни. Алберих напразно се опитва
да задържи поне изкования златен
пръстен, който носи власт над света.
Когато боговете му го отнемат, той
изрича страшно проклятие: “Нека този
пръстен носи нещастие на всеки, който
го притежава, освен на своя истински
собственик.” Вотан и Логе плащат със
златото, за да си върнат Фрая. И ето че
проклятието действа - великанът Фаф-
нер погубва брат си Фазолт, Фрая се е
върнала, разменена за златото, богове-
те отново са млади и по многоцветната
дъга тръгват към новото си жилище -
замъка Валхала.
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Предимно облачно ще се запази времето и днес, на много места
- с валежи от дъжд. В западните райони има условия за значи-
телни количества. В крайните южни планински части ще духа
умерен до силен юг-югозападен вятър и е възможно да прегърми.
В останалата част от страната вятърът ще е предимно слаб от
североизток и с него ще прониква по-студен въздух. В Западния
Предбалкан дъждът ще премине в сняг. Минималните температу-
ри ще са предимно между 2 и 7 градуса, а максималните - от 2-3
в северозападните до 14-15 градуса в крайните южни райони.
Атмосферното налягане е по-ниско от средното за месеца.

ВИДИН
3c

СОФИЯ
6c

САНДАНСКИ
12c

ПЛЕВЕН
4c

РУСЕ
5c

ПЛОВДИВ
7c

ВАРНА
9c

БУРГАС
13c

НЕДЕЛЯ СРЯДАДНЕС СЪБОТА ВТОРНИКПОНЕДЕЛНИК

ТЕЛЕЦ

Благоприятен ден за
изглаждане разногласи-
ята от всякакъв харак-
тер. Очакват ви изгод-
ни сделки.

ОВЕН

Любимият човек ще ви
възнася до небесата. Но
това ще е само днес, а
утре ще бъде доста кри-
тичен.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Отново ще разберете
по какво дружбата се
отличава от любовта
и защо не бива да се
смесват.

22 май - 21 юни

РАК

На вашия любим човек
ще бъде много трудно да
направи отговорен из-
бор и ще разчита на
съвет.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Имате възможност да
реализирате отдавнаш-
ни свои планове. Бъде-
те гъвкави и по-дипло-
матични.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Подходящ ден за кон-
такти с далечни парт-
ньори от страната или
чужбина, но трябва да
сте готови.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Забравете за работата
и погледнете личния си
живот преди всичко.
Началникът може да
почака.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Най-добре ще е да не се
заяждате за дреболии.
Денят е подходящ за
големи промени в личен
план.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

През този ден ще сте
загадъчни не само за
любимия, но и за окол-
ните. Бъдете внимател-
ни.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Ще се паникьосвате за
незначителни неща. Не
си  струва ,  защото
може да влошите от-
ношенията си.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Любимият човек  ще
иска  да  ви  сподели
важна новина или тай-
на. Изслушайте го вни-
мателно.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Избягвайте експери-
ментите и се придър-
жайте към общоприе-
тите правила, за да
постигнете целта.

ХОРОСКОП

06.00 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ ÒÛÚÂ¯ÂÌ
·ÎÓÍ Ò ’ËÒÚËÌ‡ ’ËÒ-
ÚÓ‚‡

09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.05 100% ·Û‰ÌË
11.00  ÛÎÚÛ‡.¡√
12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË Á‡-

·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ ÒÂ-
ÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ/Ô/

14.00 «‡ÍÓÌ˙Ú Ì‡ ƒÓÈÎ Ú‚ ÙËÎÏ
/3 ÂÔËÁÓ‰/ (12)

14.45 Ã‡ÎÍË ËÒÚÓËË
15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ
16.30 «Ì‡ÂÚÂ ÎË, ˜Â 
16.45 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ
17.00 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË Ò

Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ ÍÓÏÂÌÚ‡-

ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË Á‡-

·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ ÒÂ-
ÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ

20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 Ã‡ÒÎËÌÓ‚ÓÚÓ ‰˙‚Ó Ë„-

‡ÎÂÌ ÙËÎÏ /ÍÓÔÓ‰ÛÍ-
ˆËˇ, 2016„./, ÂÊËÒ¸Ó
»ÒË‡ ¡ÓÎ‡ËÌ, ‚ ÓÎË-
ÚÂ: ¿Ì‡  ‡ÒÚËÎ¸Ó, ’‡‚Ë-
Â √ÛÚËÂÂÒ, œÂÔ ¿Ï·-
ÓÒ Ë ‰.

23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.30  ÓÌˆÂÚ Ì‡ Western

Balkans Band BG
01.00 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ /Ô/
01.15 100% ·Û‰ÌË /Ô/
03.10  ÛÎÚÛ‡.¡√ /Ô/
04.10 »Á‚˙Ì Ë„‡Ú‡ /Ô/
04.40 «‡ÍÓÌ˙Ú Ì‡ ƒÓÈÎ Ú‚ ÙËÎÏ

/3 ÂÔËÁÓ‰/Ô/ (12)

07.30 ì¿ÌÚË‰ÓÚî Ò fiÎËˇ ¿Î-
’‡ÍËÏ (Ô)

08.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î Ò
ÕÓ‡ —ÚÓË˜ÍÓ‚‡ (Ô)

09.00 ìÕÂ ÒÂ ÒÚ‡ıÛ‚‡Èî Ò
¬‡ÒËÎ ¬‡ÒËÎÂ‚ (Ô)

10.00 “¬ Ô‡Á‡
10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
11.00 “¬ Ô‡Á‡
11.15 ì¿ÌÍÂÚË 2021î
12.05 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
12.30 “¬ Ô‡Á‡
12.45 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î Ò ¿ÎÂÍ-

Ò‡Ì‰˙ —ËÏÓ‚ (Ô)
13.45 “¬ Ô‡Á‡
14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î Ò ‚Ó‰Â˘ ≈ÎÂÌ‡
œÂÌ˜ÛÍÓ‚‡

15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ Ò˙Ò —ÚÓËÎ
–Ó¯ÍÂ‚

17.15 “¬ Ô‡Á‡
17.30 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ
19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî
20.00 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î Ò

¬ÂÎËÁ‡ ≈Ì˜Â‚
21.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î Ò

ÕÓ‡ —ÚÓË˜ÍÓ‚‡ (Ô)
22.00 ÕÓ‚ËÌË (Ô)
22.30 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
23.15 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î Ò

‚Ó‰Â˘ ¬ÂÎËÁ‡ ≈Ì˜Â‚
(Ô)

00.15 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò
¡—“¬î (Ô)

01.30 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î Ò ¿ÎÂÍ-
Ò‡Ì‰˙ —ËÏÓ‚ (Ô)

02.30 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î Ò
‚Ó‰Â˘ »‚‡Ì √‡ÌËÚÒÍË
(Ô)

03.50 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-
ÌÓî (Ô)

04.30 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î Ò
ÕÓ‡ —ÚÓË˜ÍÓ‚‡ (Ô)

05.50 ìÕÂ ÒÂ ÒÚ‡ıÛ‚‡Èî Ò
¬‡ÒËÎ ¬‡ÒËÎÂ‚ (Ô)

06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ

06.00 ì“‡ÌÒÙÓÏ˙Ò: –ÂÒÍ˛
¡ÓÚÒî - ‡ÌËÏ‡ˆËˇ, ÒÂË-
‡Î, Ò.2 ÂÔ.20

06.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./ - ÔÛ·-
ÎËˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ

07.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-
Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ¿ÌÚÓÌ ’ÂÍËÏˇÌ

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ Ò
‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ —ÚÓ-
ˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙  ‡-
‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./

13.30 œÂÏËÂ‡: ì◊ÂÌ‡ ÔÚËˆ‡î
- ÒÂË‡Î, ÂÔ.39

15.00 œÂÏËÂ‡: ì»ÒÚËÌÒÍ‡
Î˛·Ó‚î - ÒÂË‡Î, ÂÔ.11

16.00 œÂÏËÂ‡: ìÀÂÍ‡ ‚ ÔÎ‡-
ÌËÌ‡Ú‡î - ÒÂË‡Î, Ò.13
ÂÔ.2

17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎËˆË-

ÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò ‚Ó-
‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ‚‡

18.00 œÂÏËÂ‡: ìŒÔ‡ÒÌË ÛÎË-
ˆËî - ÒÂË‡Î, Ò.14
ÂÔ.123

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ‡Î-
Ì‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 œÂÏËÂ‡: ì¡ÂÁÏËÎÓÒÚÂÌ
„‡‰î - ÒÂË‡Î, ÂÔ.5

21.00 œÂÏËÂ‡: ì¬Î‡‰î - ÒÂ-
Ë‡Î, ÂÔ.5

22.30 œÂÏËÂ‡: ìƒÓ·ËˇÚ ‰ÓÍ-
ÚÓî - ÒÂË‡Î, Ò.3 ÂÔ.5

23.30 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

00.00 ì—ÚÂÎ‡Ú‡î - ÒÂË‡Î, Ò.8
ÂÔ.3

01.00 ìŒÔ‡ÒÌË ÛÎËˆËî - ÒÂË‡Î,
Ò.14 ÂÔ.47

02.00 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ - ÚÓÍ-
¯ÓÛ

04.00 ì«‡·‡ÌÂÌËˇÚ „‡‰ Ì‡
 ËÚ‡Èî /Ô./ - ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡-
ÎÂÌ ÙËÎÏ, ˜‡ÒÚ II

04.50 ì«‡‚ËÌ‡„Ëî - ÒÂË‡Î, Ò.2
ÂÔ.110

07.00 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó

ÛÚÓî

09.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚ-

Ë)

09.10 Δ‡ÌÌ‡ ¡‡‰ÓÂ‚‡ ‚ ÔÓ-

ÂÍÚ‡ Á‡ Ô˙ÚÂ¯ÂÒÚ‚Ëˇ

ìΔË‚ÓÚ˙Ú Ì‡ ‰Û„ËÚÂî

10.05 ì¬Ë‰ˇıÚÂ ÎË ‚Ë‰ÂÓ-

ÚÓ?î

11.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚ-

Ë)

11.20 ì—ÛÎÚ‡Ì˙Ú Ì‡ ÏÓÂÚÓ

Ò˙ˆÂî. 16-18 ÒÂËË

14.15 œÂÏËÂ‡ ìœÓÁÌ‡È

ÏÂÎÓ‰ËˇÚ‡î ÕÓ‚Ó„Ó-

‰Ë¯ÌÓ ËÁ‰‡ÌËÂ

15.05 ìÀÂ‰ÂÌ‡ ÂÔÓı‡î

18.50 ìœÓÎÂ Ì‡ ˜Û‰ÂÒ‡Ú‡î.

œ‡ÁÌË˜ÌÓ ËÁ‰‡ÌËÂ

20.00 ì¬ÂÏÂî

20.20 ÕÓ‚Ó„Ó‰Ë¯Ì‡ ÌÓ˘

00.00 ÃÂËÎËÌ ÃÓÌÓ ‚˙‚

ÙËÎÏ‡ ìÕË‡„‡‡î

01.25 ìÕ‡Ò‡ÏÂ Ò ‚ÒË˜ÍËî

02.10 ìÃÓ‰Ì‡ ÔËÒ˙‰‡î

03.00 ì’‡È‰Â ‰‡ ÒÂ ÓÊÂ-

ÌËÏ!î

ПРОМЕНЛИВО

7oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ОБЛАЧНО С ДЪЖД

9oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ОБЛАЧНО С ДЪЖД ОБЛАЧНО С ДЪЖД

11oС 9oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ОБЛАЧНО С ДЪЖД

14oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ОБЛАЧНО С ДЪЖД

11oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË



До 1922 г. във Великобритания е съществувал закон,
според който жената е била смятана за невинна, ако
извърши престъпление в присъствието на съпруга си,
защото се е предполагало, че той я е принудил да
прибегне към криминалното деяние въпреки волята й.

ЗНАЕТЕ ЛИ, ЧЕ:

ПЕТЪК
8 ЯНУАРИ 15
2021

ŒÒÌÓ‚‡ÚÂÎ —ÚÂÙ‡Ì œÓ‰Â‚ »Á‰‡‚‡ ìƒ”Ã¿ ÔÂÒî ≈ŒŒƒ

√Î‡‚ÂÌ Â‰‡ÍÚÓ
»‚ÂÎËÌ ÕËÍÓÎÓ‚
inikolov@duma.bg

«‡Ï. „Î‡‚ÌË
Â‰‡ÍÚÓË
√ÂÓ„Ë √ÂÓ„ËÂ‚
ggeorgiev@duma.bg
»Ì‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚‡
imihaylova@duma.bg
“‡Ìˇ ƒÊ‡‰ÊÂ‚‡
tgeneva@duma.bg

ŒÚ„Ó‚ÓÂÌ ÒÂÍÂÚ‡
»‚‡ÈÎÓ √ËÁ‰Ó‚
igizdov@duma.bg

¿‰ÂÒ Ì‡ Â‰‡ÍˆËˇÚ‡:
—ÓÙËˇ - 1000,

ÛÎ. ìœÓÁËÚ‡ÌÓî 20¿
‘‡ÍÒ: 975 26 04,

‡‚ÚÓÏ‡ÚË˜ÂÌ
ÌÓÏÂ‡ÚÓ 97 05

+ ‚˙ÚÂ¯ÂÌ ÌÓÏÂ

”Ô‡‚ËÚÂÎ »‚‡Ì œÂ¯Â‚

Õ¿¡Àfiƒ¿“≈À: ¬ÂÎËÒÎ‡‚‡ ƒ˙Â‚‡
¡⁄À√¿–»fl: œ‡‚ÎÂÚ‡ ƒ‡‚Ë‰Ó‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
215; ¿Ë‰‡ œ‡ÌËÍˇÌ - 218; ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ¬ÂÎÂ‚‡ - 230;
–ÓÒÚËÒÎ‡‚‡ »‚‡ÌÓ‚‡ - 233; fiÎËˇ  ÛÎËÌÒÍ‡ - 224
» ŒÕŒÃ» ¿: Ã‡ˇ  ‡ÎÔ‡˜Í‡-…Ó‚‡ÌÓ‚ÒÍ‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 246; ≈‚„ÂÌË √‡‚ËÎÓ‚ - 246
—¬fl“: fiË ÃËı‡ÎÍÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 220
 ”À“”–¿: ¬ËÎË‡Ì‡ —ÂÏÂ‰ÊËÂ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ
- 240; Õ‡‰ÂÊ‰‡ ”¯Â‚‡ - 240
Œ¡Ÿ≈—“¬Œ: ¬ÂÎË‡Ì‡ ’ËÒÚÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
238; ¬‡ÎÂÌÚËÌ √ÂÓ„ËÂ‚ - 232; ≈‚‡  ÓÒÚÓ‚‡ - 229
◊≈“»¬Œ: ¿Î¸ÓÌ‡ ÕÂÈÍÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 239;
¡ÓˇÌ ¡ÓÈ˜Â‚ - ìœÂ„‡Òî - 244; √ÂÓ„Ë √˙ÎÓ‚ - ìœ‡‰ÓÌî;
’Û‰ÓÊÌËÍ: ¿Ì‡ÚÓÎËÈ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚
—œŒ–“: ¬Î‡‰ËÏË ÕËÍÓÎÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 245,
Ã‡ËÌ ÃËÎ‡¯ÍË - 245
≈À≈ “–ŒÕÕŒ »«ƒ¿Õ»≈: –‡ÎËˆ‡ ÕËÍÓÎÓ‚‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 207, –ÓÒËˆ‡  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡

‘Œ“Œ: ≈ÏËÎËˇ  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡ - 206,
ÃËı‡ÂÎ‡  ‡ÚÂËÌÒÍ‡
√–¿‘»◊≈Õ ƒ»«¿…Õ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ ¿„ËÓ‚,
≈‚„ÂÌËˇ  Û¯Â‚‡, œÂÚˇ –Ó„‡˜Â‚‡, —Ô‡ÒÍ‡ ¬ÂÌÂ‚‡
–≈ À¿Ã¿: - 205; e-mail: reklama@duma.bg
–¿«œ–Œ—“–¿Õ≈Õ»≈: –ÛÏˇÌ‡  ËËÎÓ‚‡ - 203;
≈ÏËÎ ÃËıÓ‚ - 216; abonament@duma.bg
œ–Œ»«¬Œƒ—“¬Œ: ¬Î‡‰ËÏË “ÓÔÓÎÒÍË
ì¡˙Î„‡ÒÍË ÔÓ˘Ëî ≈¿ƒ

¬≈—“Õ»  ìƒ”Ã¿î ≈ Õ¿—À≈ƒÕ»  Õ¿ “–¿ƒ»÷»»“≈ Õ¿ ¬≈—“Õ»÷»“≈
ì–¿¡Œ“Õ» ⁄î, ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— » ¬≈—“Õ» î

» ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— Œ ƒ≈ÀŒî

»ÁÔÓÎÁ‚‡ÌË Ò‡ Ë ÂÏËÒËËÚÂ
Ì‡ ¡“¿, "‘ÓÍÛÒ", ¡√Õ≈—, ¡Õ–,
‘‡ÌÒ ÔÂÒ, ËÌÚÂÌÂÚ Ë ‰.

—ÓÙËˇ, ÊÍ. "ƒÛÊ·‡" 1,
ÛÎ. "»ÎËˇ ¡Â¯ÍÓ‚" 3¿

œÂ˜‡Ú

duma@duma.bg
ÕÂÔÓ˙˜‡ÌË Ï‡ÚÂË‡ÎË ÏÓÊÂ ‰‡ ÌÂ
·˙‰‡Ú ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌË. ÕÂÔÓÚ˙ÒÂÌË ‰Ó
3 ÏÂÒÂˆ‡ ıÓÌÓ‡Ë ÌÂ ÒÂ ËÁÔÎ‡˘‡Ú.
–˙ÍÓÔËÒË ÌÂ ÒÂ ‚˙˘‡Ú.

¿Õ√≈À Ã¿–»Õ, ‚ËˆÂÔÂÁË‰ÂÌÚ
Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇ (2002-2012)
¿—≈Õ Ã¿—À¿–— »,
ÔÂ‚Âˆ Ë ÍÓÏÔÓÁËÚÓ
¬¿Àfl ¡¿À ¿Õ— ¿,
Ì‡Ó‰Ì‡ ÔÂ‚Ëˆ‡
≈Ã¿Õ”≈À¿ ÿ Œƒ–≈¬¿,
‡ÍÚËÒ‡

НА ТОЗИ ДЕН СА РОДЕНИ

–ÂÊËÒ¸Ó ÒÂ Í‡‡ Ì‡ ÒˆÂÌ‡ËÒÚË-
ÚÂ Ì‡ Ò‡ÔÛÌÂÌ ÒÂË‡Î: ì¿·Â, ÌÂ-
Í‡‰˙ÌËˆË Ú‡ÍË‚‡, Í‡Í‚‡ Â Ú‡ˇ
ÒÍÛÍ‡, ‰ÂÚÓ ÒÚÂ ˇ Ì‡ÔËÒ‡ÎË! fl
‚ÁÂÏÂÚÂ Ë Û·ËÈÚÂ »‰‡Î„Ó, ËÎË
ÓÚÓ‚ÂÚÂ ’ÂÎÂÌ‡, ËÎË Ô˙Í ÌˇÍÓÈ
‰‡ Á‡ÒÚÂÎˇ ’ÓÒÂ... »ÁÓ·˘Ó - ‚Í‡-
‡ÈÚÂ Ï‡ÎÍÓ ÊË‚ÓÚ ‚ ÚÓˇ ÙËÎÏ!î

Гласуването за побе-
дител в 13-ото издание
конкурса “Мъж на го-
дината” продължава до
28 февруари. Всички же-
лаещи имат възможност
да изразят своите пред-
почитания към номини-
раните в надпреварата.

Сред претендентите
за титлата са 17-годиш-
ният Максим Иванов и
баща му Стефан, които
през 2020-а прекосиха
Атлантическия океан с
гребна лодка. Това е вто-
рата екипна номинация в
историята на престиж-
ния конкурс, организи-
ран от Дарик радио. Тит-
лата “Мъж на годината
2020” имаше шанс да
спечели ген. Венцислав
Мутафчийски. Но вчера

Гласуваме до 28 февруари
за „Мъж на годината 2020”
Сред номинираните са баща и син, прекосили Атлантическия
океан с гребна лодка, а ген. Мутафчийски и доц. Мангъров
направиха остри коментари за надпреварата

сутринта началникът на
ВМА и председателят на
Националния операти-
вен щаб категорично е от-
казал да участва в надпре-
варата. На редовния бри-
финг генералът обясни,
че неприятно се е изне-
надал от номинацията и
не знае откъде е дошла
тя. “Първата ми работа
бе да изпратя писмо на
Радосвет Радев за оттег-
ляне на подобна номина-
ция, която не знам как се
е случила и от кого”, под-
черта ген. Мутафчийски.

На интернет сайта
https://dnes.dir.bg пише,
че са потърсили мнение-
то и на доц. Атанас
Мангъров, който също е
номиниран за конкурса.
“Какво значи “Мъж на

годината”, първо? По как-
во ще мерим мъжестве-
ността - по дължина, по
дебелина, по какво... Това
са пълни глупости. Това
да не е порно, че да си
мерим мъжествеността.
Айде, моля ви се...”, каза
инфекционистът. Попитан

Пътешествието на баща и син
Иванови премина под знака на каузата
за стимулиране на донорството

дали думите му означа-
ват, че ще се оттегли, по-
добно на Мутафчийски,
той отвърна: “Какво да
продължа - да си меря
дължината на моята
мъжественост или голе-
мината на еди какво? Не
се излагайте повече.”

“Изключително съм
щастлив, че заедно с баща
ми сме сред номинирани-
те за “Мъж на годината
2020”. Това е голямо при-
знание за нас. Благодаре-
ние на експедицията в Ат-
лантическия океан се убе-
дих от първа ръка, че за
човешките възможности
няма граници”, коменти-
ра конкурса 17-годишни-
ят Максим Иванов. “За
мен като баща е истинска
гордост, че със сина ми
сме претенденти за “Мъж
на годината 2020”. Надя-
вам се, че нашето пъте-
шествие е вдъхновило
много хора, окуражило ги
е да следват мечтите си и
да бъдат полезни на об-
ществото”, допълни Сте-
фан Иванов.

Памела Андерсън изпрати
писмо до българския парла-
мент, в което призовава наши-
те народни представители да
придвижат гласуването на за-
браната за отглеждането на
животни за ценни кожи в стра-
ната. Законопроектът е в про-
цес на парламентарен преглед
от септември 2019 г. Актриса-
та смята, че България трябва
да последва примера на Авст-
рия, Великобритания, Белгия,
Словения и много други евро-
пейски страни, които вече за-
браниха отглеждането на жи-
вотни заради козината им.

“Това би намалило опас-
ността от бъдещи пандемии и
ще спести живота на безброй
представители на фауната,
убивани жестоко всяка годи-
на”, се посочва в обръщението
на Памела Андерсън.

Детският интелект до голяма
степен зависи от броя на братя-
та и сестрите в семейството,
твърди американският лекар
Аарън Уичман. Според него за
това доколко са умни малчуга-
ните от значение е и възрастта
на майката. Експертът посочва,
че жените, родили първото си
дете като по-млади, обикновено
са по-малко образовани, имат
повече деца, по-нисък доход и
са налице други фактори, които
влияят отрицателно върху ин-
телекта на поколението. Децата

Памела Андерсън
изпрати писмо до
нашия парламент

Актрисата призовава
България да последва
примера на някои
европейски страни

Интелектът зависи от броя на децата в семейството?

от различните семейства с май-
ки на сходна възраст са с еднак-
ви умствени показатели. Анало-
гични са и данните при много-
бройните фамилии.

В предишни анализи подоб-

ни тези са оборени от препода-
ватели в университетите на
Охайо, Оклахома и Северна
Каролина, които смятат, че
първородните деца са по-умни.

“В действителност мъникът,
роден трети или четвърти по-
ред, има същите умствени спо-
собности като първородния син
или дъщеря. Но всички тези деца
не са толкова интелектуално раз-
вити, колкото малчуганите от
малки семейства”, посочва Уич-
ман в публикацията.

В неговото проучване уча-

стват около 3000 семейства. Де-
цата в тях са подложени на ре-
дица тестове за интелигентност,
включващи математически зада-
чи и четене. Учените сравняват
умствените способности на
юношите от едно семейство,
когато те са на 7-8, а после
същите повтарят по-сложен
тест, навършвайки 13-14-годиш-
на възраст. Други изследовате-
ли подчертават, че няма никакви
доказателства за връзката меж-
ду поредността на раждането и
умствените заложби.

2209 пая дариха
кулинари в Дубай

2209 пая да-
риха за благотво-
рителност кули-
нари в Дубай.
Майстори-готва-
чи изпекоха ре-
кордното количе-
ство от вкусния
десерт с круши и
подредиха кули-
нарните си ше-
дьоври в дълга ре-
дица, съобщи
ЮПИ. В инициа-
тивата участваха прочути сладкари, рабо-
тещи в най-престижните хотели.

Предишното постижение от 1608 пая
в редица е регистрирано през 2016 г. и
принадлежи на готвачи от Австралия.
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Камил Стох (Пол) спечели
69-ото издание на “Четирите
шанци”, след като триумфира
и в последното състезание от
веригата в Бишофсхофен, Ав-
стрия. Трикратният олимпий-
ски шампион заслужи трети
“Златен орел” след 2017 и
2018 г., когато записа едва
втория “Голям шлем” в исто-
рията, печелейки и на четири-
те шанци. Този път той побе-
ди само и в Инсбрук, Авст-
рия, но това му бе до-
статъчно, за да събере 1111 т.

Втори е победителят от
първото състезание в
Оберстдорф Карл Гайгер
(Гер) с 1063 т., а трети - шам-
пионът в “Четирите шанци”
от 2019 г. и първенец в Гар-
миш-Партенкирхен навръх
Нова година Давид Кубацки
(Пол) с 1058 т.

Владимир Зографски от-
падна след първия скок, в кой-
то преодоля едва 116,5 м и бе
елиминиран от Даниел Андре
Танде (Нор), скочил 131,5 м.
Самоковецът преодоля квали-

СНИМКА FIS-SKI.COM

Полякът Камил Стох с третия “Златен орел” като победител в “Четирите шанци”

Стох с трети триумф
на „Четирите шанци”

Лудогорец е подписал договор с
нов вратар. “Орлите” ще се подсилят
със Серджио Падт. 30-годишният ни-
дерландец е собственост на Грьонин-
ген и ще доиграе сезона в тима, а през
лятото ще премине в редиците на раз-
градчани. Стражът вече има предвари-
телен контракт с шампионите. Нови-
ната бе потвърдена от официалния
сайт на нидерландския клуб. “Серджио
Падт напуска след края на сезона.
Вратарят се възползва от правото да
си тръгне като свободен агент през
лятото и да премине в Лудогорец”,
пишат от клуба.

Падт казва, че е бил близо до пре-
подписване на договор с настоящия си
тим, но тогава е дошла офертата на
“орлите”. Вероятно той ще получава
доста повече в Разград, отколкото в
Нидерландия, макар че там първенст-
вото е по-силно. “Изглеждаше, че щях
да преподпиша. Възможността за чуж-
дестранно приключение обаче не ме

Лудогорец взе нов вратар
Нидерландецът Серджио Падт идва в Разград от лятото

оставяше на мира. Когато дойде офер-
тата от Лудогорец, реших да я при-
ема”, казва Падт.

Договорът на вратаря с разградча-

ни по всяка вероятност ще е до лятото
на 2024 г. В новия си тим той ще се
бори за титулярно място с национали-
те Пламен Илиев и Владислав Стоя-
нов. Очаква се бразилецът Ренан душ
Сантуш да бъде освободен през лято-
то. Той можеше вече да е напуснал
“орлите”, но по време на първия лок-
даун миналата пролет Илиев скъса
ахилес и се възстановява шест месеца,
а през това време Ренан и Стоянов се
редуваха под рамката на шампионите.

Новият старши треньор на Лудо-
горец Валдас Дамбраускас ще доведе
сънародника си Мариус Скиндерис за
помощник. Това потвърди самият спе-
циалист пред sportas.lt. Двамата са
приятели от години, като работиха в
Екранас през 2014-а. От три години
Скиндерис е треньор на скромния ли-
товски Невежис, но явно предложе-
нието на Дамбраускас е било по-из-
кушаващо. Двамата ще бъдат предста-
вени днес.

фикациите във всички шанци,
но не успя да се класира за
втория скок в три от състеза-
нията и остана на 40-о място

във веригата с 546 т.
За Световната купа води

Халвор Егнер Гранеруд (Нор)
със 768 т., пред Маркус Ай-

зенбихлер (Гер) - с 584, и Стох
- с 508. Зографски е 64-и с
2 т., спечелени с 29-ото мяс-
то в Оберстдорф.

Серджио Падт

ЦСКА-Сф привлече голям талант от дет-
ско-юношеската школа на Пирин. Това е роде-
ният през 2006 г. Христослав Ячев. Голмай-
сторът през последните години бе желан от
Лудогорец, Левски, Септември София и гръцки
отбори, но любовта му към червения клуб
надделя.

Ячев бе посрещнат на “Българска армия”
от легендата Димитър Пенев. Талантливото
дете започна да играе първо в Беласица Пет-
рич, а Венелин Товиров го привлече в Пирин.
Той е от село Ключ и покрай Спас Делев и
братята Герасим и Кирил Закови не е изнена-
да, че избра да играе на  “Българска армия”.

Димитър Кузманов
(№298 в света) и Адри-
ан Андреев (№564) се
класираха за основна-
та схема на турнира на
твърди кортове в Ан-
талия (361 800 евро).
Двамата преминаха
през квалификациите,
където записаха по две
победи.

По-трудно беше на
Мико, който обърна
№4 в схемата на пре-
сявките и №278 в ран-
глистата Андреа Пе-
легрино (Ит) след 4:6,
7:6 (11), 7:5 в мач,
продължил 3,23 часа и
с 18 пробива. В тайб-
река на втория сет
втората ни ракета спа-
си два мачбола. Куз-
манов победи на стар-
та на квалификациите
шампиона от “София
Оупън” през 2018 г.

Кузманов и Андреев
бият в Анталия

ЦСКА-Сф привлече
талант на Пирин

ГЛЕДАЙТЕ

ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ 2
21.45 Астън Вила - Ливърпул
ПО МАКС СПОРТ 4
22.00 Селта - Виляреал
ПО ЕВРОСПОРТ 2
21.20 Борусия М - Байерн М
ПО МАКС СПОРТ 1
ТЕНИС
19.30 Турнир в Делрей Бийч
ПО ЕВРОСПОРТ 1
БИАТЛОН
15.15 СК в Оберхоф
(спринт, мъже)

УТРЕ
ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ 2
14.00 Евертън - Родъръм
17.00 Стоук Сити - Лестър
19.30 Арсенал - Нюкасъл
22.00 Ман Юнайтед - Уотфорд
ПО РИНГ
22.00 Рен - Лион
ПО МАКС СПОРТ 3
21.45 Милан - Торино
ПО МАКС СПОРТ 4
17.15 Атлетико М - Атлетик Б
19.30 Гранада - Барселона
22.00 Осасуна - Реал М
ПО МАКС СПОРТ 1
ТЕНИС
19.30 Турнир в Делрей Бийч
ПО МАКС СПОРТ 2
БАСКЕТБОЛ
19.00 Левски ЛУКойл - Берое
ПО ЕВРОСПОРТ 1
СКИ
11.20 и 14.25 СК
в Аделбоден (мъже)
БИАТЛОН
15.30 С в Оберхоф
(преследване, мъже)
СКИ-СКОКОВЕ
16.50 СК в Титизее Нойщат

В НЕДЕЛЯ
ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ
15.30 Ман Сити - Бирмингам
ПО МАКС СПОРТ 2
17.45 Аякс - ПСВ
ПО МАКС СПОРТ 3
13.30 Рома - Интер
21.45 Ювентус - Сасуоло
ПО МАКС СПОРТ 1
ТЕНИС
19.30 Турнир в Делрей Бийч
ПО ЕВРОСПОРТ 1
СКИ
11.20 и 14.30 СК
в Аделбоден (мъже)

Мирза Башич (Бих),
давайки му едва чети-
ри гейма. На старта на
основната схема Куз-
манов ще срещне Лас-
ло Джере (Сър, №55),
от който има една за-
губа в Сибиу 2018 с
6:7 (7), 5:7.

19-годишният Анд-
реев играе с “уайлд
кард” и влезе в основ-
ната схема на АТП 250
турнир за пръв път в
кариерата си. В реша-
ващия втори кръг на
пресявките тий-
нейджърът надви Анд-
реа Вавасори (Ит,
№315) с 6:4, 7:6 (5) за
2 часа. Софиянецът  на-
прави два брейка, а
съперникът му един, но
ключов бе пробивът в
деветия гейм на първа-
та част. Във втората
българинът навакса

изоставане от 0:3, след
което се стигна до тай-
брек. В него Андреев
поведе с 5:2 точки и не
допусна обрат, като за-
твори мача с втория си
мачбол. На старта той
очаква Марсел Илхан
(Тур, №571), който
участва в Анталия с
“уайлд кард” от дома-
кините.

Двамата българи
заслужиха по 3200
евро и по 12 т. С тях
Мико ще прогресира
със 7 места до №291
със 175 т., а Андреев
- с 49 до рекордната
за него 515-а позиция
с 64 т.

В квалификациите
игра и Александър Ла-
заров (№544), но отпад-
на на старта им от
Лукас Мидлер (Ав,
№218) с 6:1, 3:6, 3:6.

Номер 1 в основна-
та схема е Матео Бере-
тини (Ит, №10), а №2 е
Давид Гофен (Бел,
№16).


